
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 3/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 22/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναμόρφωση (2η) προϋπολογισμού και τεχνικού 
προγράμματος Δ. Βέροιας, έτους 2015. 

 
Σήμερα 2 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 29-1-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  41 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Ι.Χειμώνας, 18)Λ.Ακριβόπουλος, 19)Σ.Ασλάνογλου, 20)Γ.Ορφανίδης, 
21)Ε.Ιακωβίδου, 22) Χ. Γαϊτάνου, 23) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 24)Α.Σιακαβάρας, 25)Θ.Τέτος, 
26)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 27)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. Σουμελίδης, 29) Ν. Τσιαμήτρος, 30)Ζ.Πατσίκας, 
31)Α. Καγκελίδης, 32)Γ.Γουλτίδης, 33)Ι.Παπαγιάννης, 34)Η.Τσιφλίδης, 35)Σ.Ελευθεριάδου, 
36)Ν.Μπέκης, 37)Π.Παπαδίνα, 38)Α.Αποστολόπουλος, 39)Α.Μαρκούλης, 40)Σ.Στουγιάννος, 
41)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                         
Ε.Γκόγκα, Α.Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η.Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Ν.Αγγέλου, 
Σ.Λυκοστράτης, Ε.Μοτσιόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, 
Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, 
Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 20/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 22/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ.Μελιόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν 
οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 24/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Ι.Κυρατλίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 25/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μελιόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης, Λ.Ακριβόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 29/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Δ.Τραπεζανλής. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 34/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 36/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 62/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 29-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι: 
Α) Με την αρίθμ. 2974/22-1-2015 απόφαση του Υπουργείου Εσωτερικών επιχορηγήθηκε ο 

Δήμος μας με το ποσό των 12.025,00€, για την καταβολή της αποζημίωσης των υπαλλήλων του, οι 
οποίοι εργάσθηκαν στα ειδικά εκλογικά συνεργεία κατά την προπαρασκευή και διεξαγωγή των 
βουλευτικών εκλογών της 25ης Ιανουαρίου 2015. 

Επειδή το ανωτέρω ποσό δεν προβλέφθηκε στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, 
είναι ανάγκη να προβούμε σε αναμόρφωσή του με την δημιουργία αντίστοιχου Κ.Α. στο σκέλος 
Εσόδων.  

Β) Με το από 19/01/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα το Τμήμα Προμηθειών μας γνωρίζει ότι, 
με την ολοκλήρωση του διαγωνισμού προμήθειας για την σίτιση των μαθητών του μουσικού 
σχολείου και την υπογραφή της σχετικής σύμβασης, η οποία λήγει τον Μάιο του 2015, καλύπτεται 
η υπάρχουσα πίστωση. 

 Για την έναρξη της διαδικασίας διενέργειας του διαγωνισμού για την σχολική περίοδο 
2015-2016 θα απαιτηθεί ενίσχυση της πίστωσης με επιπλέον ποσό 28.000,00€. Η πίστωση θα 
προέλθει από επιχορήγηση του ΥΠΕΣ. 

Γ) Με το από 12/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού με την δημιουργία σχετικού Κ.Α. για την προμήθεια άλατος. 

Η πίστωση που θα απαιτηθεί ανέρχεται στο ποσό των 10.000,00€, για να καλύψει την 
προμήθεια  150 τόνων άλατος για την αντιμετώπιση των δυσμενών καιρικών συνθηκών. 

Επειδή στον τρέχοντα προϋπολογισμό δεν προβλέφθηκε σχετική πίστωση, θα πρέπει να 
προβούμε σε αναμόρφωση με την δημιουργία σχετικής πίστωσης, που θα προέλθει από το 
Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

Δ) Με το από 13-1-2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα η Δ/νση Τεχνικών μας ενημερώνει ότι 
λόγω μη ολοκλήρωσης των εργασιών του έργου «Ολοκλήρωση εργασιών αποχέτευσης 
Πανοράματος», θα πρέπει να το εντάξουμε στον τρέχοντα προϋπολογισμό, ως συνεχιζόμενο, με 
πίστωση 30.800,00€. Οι πιστώσεις θα προέλθουν από το Αποθεματικό Κεφάλαιο με πηγή 
χρηματοδότησης ΣΑΤΑ. 

Ε) Με το από 12/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα  η Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών  μας 
ενημερώνει ότι, στα πλαίσια της αποπληρωμής του 2ου και τελικού λογαριασμού συνολικού ποσού 
5.735,22€ της μελέτης με τίτλο «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με 
Πανόραμα» και εγγεγραμμένη πίστωση στον προϋπολογισμό ποσού 5.000,00€, απαιτείται η 
ενίσχυση του υπάρχοντος  Κ.Α. με ποσό 735,22€. 

 Η πίστωση θα προέλθει από τον Κ.Α. 30.7411.005 «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - 
Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» ο οποίος 
θα απομειωθεί κατά το ποσό των 735,22€. 

 ΣΤ)  Σύμφωνα με το από 27/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Προγραμματισμού, 
στον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα έτους 2015 περιλαμβάνεται σειρά υποέργων ,που αφορούν 
στην υλοποίηση της πράξης «Εξοικονόμηση ενέργειας Βέροιας» ,ήτοι: 

 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

175.000,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.011 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Δημοσιότητα - Ενημέρωση 41.344,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.012 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  31.996,83 ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  6.500,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.015 ΜΕΛΕΤΗ Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας  82.689,08 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 285.000,00 

ΕΣΠΑ 
175.405,68 
και ΣΑΤΑ 
24.483,77 
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Η πράξη είχε ενταχθεί με την Α.Π. ΦΒ1/Ε5.5/9449/410/27.04.2012 απόφαση του Γενικού 
Γραμματέα Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής με θέμα «ένταξη της Πράξης «Εξοικονόμηση ενέργειας 
Βέροιας», στο Ε.Π. «Μακεδονία-Θράκη» ,όπως τροποποιήθηκε με την Α.Π. 13/04-05/187/69/03-01-2014 
που ισχύει. 

Ωστόσο μετά από έγγραφο της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του Ε.Π. «Ανταγωνιστικότητα και 
Επιχειρηματικότητα» με θέμα «Σχέδιο εξυγίανσης της δράσης «Εξοικονομώ των ΟΤΑ»» ,σειρά αποφάσεων 
ένταξης πράξεων ανακλήθηκαν. 

Ο Δήμος Βέροιας κατόρθωσε να διασώσει μέρος των υποέργων της πράξης. Τα υποέργα που μένει 
να υλοποιηθούν είναι  

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

……………….. ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση (ΠΡΟΓΡ. 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  ……………… ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας ………………. 

ΕΣΠΑ 
……… και 

ΣΑΤΑ 
24.483,77 

Το υποέργο «Υπηρεσίες προετοιμασίας φακέλου για υποβολή πρότασης στο πρόγραμμα 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ» έχει ήδη υλοποιηθεί και αποπληρωθεί και δεν περιλαμβάνεται στον πιο πάνω πίνακα- 
υπάρχει όμως στην απόφαση αναπροσαρμογής της ανάλογης της ένταξης με ποσό 29.750,00€-. 

Το σύνολο της πράξης από 618.968,93€, περιορίζεται στο ποσό των 254.725,00 € και οι 
χρηματοδοτήσεις ανά υποέργο είναι οι εξής (τα ποσά είναι αυτά που έχουν συμβασιοποιηθεί) : 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

101.173,67 ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση (ΠΡΟΓΡ. 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  6.500,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 

 
141.785,10 

ΕΣΠΑ 
117.301,33 
και ΣΑΤΑ 
(24.483,77) 

 
Σύνολο ΕΣΠΑ: 29.750,00+101.173,67+6.500,00+117.301,33=254.725,00 €. 
Υστερα από τα ανωτέρω καλείται το Δ.Σ. να προβεί σε αναμόρφωση του προϋπολογισμού και 

τεχνικού προγράμματος  τρέχοντος  έτους  με την διαγραφή των έργων: 
 

30/7341.011 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Δημοσιότητα - Ενημέρωση 41.344,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.012 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  31.996,83 ΕΣΠΑ 

30/7341.015 ΜΕΛΕΤΗ Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας  82.689,08 ΕΣΠΑ 

 
 Και στην αναμόρφωση των παρακάτω έργων με τις αντίστοιχες πιστώσεις που εγκρίθηκαν: 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

101.173,67 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 

 
141.785,10 

ΕΣΠΑ 
117.301,33 
και ΣΑΤΑ 

(24.483,77) 
 

 
Ζ)  Με το από 28/1/15 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 

ενίσχυση του Κ.Α. 35.7131.001 «Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών εξαρτημάτων 
για την λειτουργία  των πάρκων και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€, για την αντιμετώπιση 
αυξημένων αναγκών της Υπηρεσίας. Η πίστωση θα προέλθει από τον Κ.Α. 35.6672.001 
«Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων». 

Επίσης προτείνεται η δημιουργία πίστωσης για την υπηρεσία Νεκροταφείων με τίτλο 
«Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€, το οποίο θα 
προέλθει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

Η) Με το από 28/1/15 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 
δημιουργία νέου Κ.Α. με τίτλο Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης 
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(CCTV) και μικρού δικτύου ηλεκτροφωτισμού με ποσό 5.000,00€. Η πίστωση θα προέλθει από τον 
Κ.Α. 35.6662.001 «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης πάρκων και παιδικών χαρών». 

Θ) Με το από 20/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών, προτείνεται η 
δημιουργία νέου Κ.Α. με τίτλο «Συντήρηση οδών Δημοτικής Ενότητας Δοβρά (2014)»  με ποσό 
9.937,00€ για την ολοκλήρωση του αντίστοιχου έργου που δημοπρατήθηκε το 2014. Η πίστωση θα 
προέλθει από το Αποθεματικό και από πιστώσεις ΣΑΤΑ 2014. 

Ι) Με την κατάρτιση του προϋπολογισμού έτους 2015 στον Κ.Α. 80.8261.001 «Λοιπές 
επιστροφές» προβλέφθηκε πίστωση ποσού 30.000,00€. Με την έναρξη του έτους ήδη ποσό 
28.000,00€ έχει δεσμευθεί με αποτέλεσμα να απαιτείται η ενίσχυσή του με επι πλέον ποσό 
10.000,00€. 

Επίσης για τις μετακινήσεις των υπαλλήλων της Υπηρεσίας Πρασίνου απαιτείται η 
δημιουργία Κ.Α. με ποσό 2.000,00€. Οι πιστώσεις θα προέλθουν από το Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

ΙΑ) Με το από 29/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα η Δ/νση Περιβάλλοντος προτείνει την 
δημιουργία Κ.Α. με τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για κοπή επικίνδυνων δένδρων σε 
κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€. Η πίστωση κρίνεται απαραίτητη για την αντιμετώπιση 
των επικίνδυνων καιρικών φαινομένων και θα προέλθει από τον Κ.Α. 35.6264 «Συντήρηση και 
επισκευή λοιπών μηχανημάτων». 

 ΙΒ) Με το από 15/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών προτείνεται η 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους με την μεταφορά του έργου με τίτλο 
«Διευθέτηση του πρανούς της16ης Οκτωβρίου» με πίστωση 20.000,00€ ως συνεχιζόμενο, λόγω μη 
ολοκλήρωσής του το 2014.  

Η πίστωση θα προέλθει από το Αποθεματικό και από υπόλοιπο ΣΑΤΑ 2014. 
 
Ύστερα από τα παραπάνω και σε εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 8 του Β.Δ. 

17.5/15.6.59, παρακαλείται το Δημοτικό  Συμβούλιο να αποφασίσει για την αποδοχή και 
τροποποίηση ή μη του προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2014 ως εξής: 

 Α)   Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.004 «Επιχορήγηση 
ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής των βουλευτικών εκλογών της 25η 
Ιανουαρίου 2015» με ποσό 12.025,00€ 

 Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 10.6012 «Αποζημιώση 
υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές» με ποσό 12.025,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ 

Β)  Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.003 «Επιχορήγηση ΥΠΕΣ 
για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» με ποσό 28.000,00€. 

Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 15.6484.001 «Προμήθεια για σίτιση 
μαθητών μουσικού σχολείου» με ποσό 28.000,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ. 

Γ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
10.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση  με Κ.Α.30.7333.018 «Προμήθεια αλατιού για αποχιονισμό 
οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2015» με ποσό 10.000,00€ από Ιδια Εσοδα. 

Δ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
30.800,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7326.010 «Ολοκήρωση εργασιών αποχέτευσης 
Πανοράματος» με ποσό 30.800,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ. 

 Ε) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
735,22€ από τον Κ.Α. 30.7411.005 «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - Χημικοτεχνική μελέτη 
μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 
30.7411.001 «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με Πανόραμα» με ποσό 
735,22€ από Ιδια Εσοδα. 

ΣΤ)   Στο σκέλος των Εσόδων και στον Κ.Α. 1328.001 «Επιχορήγηση  ΕΣΠΑ) προβαίνει σε 
μείωση ποσού 373.071,14€. 

Στο σκέλος των Εξόδων προβαίνει σε διαγραφή ποσού 373.071,14€ από τους Κ.Α.  
1- 30.7341.010 «Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή συμβολής των οδών Ξενοφώντος 

και Εθνικής Αμύνης»  ποσό 73.826,33€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 
2- 30.7341.011 «Δημοσιότητα - Ενημέρωση (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)»  ποσό 

41.344,00€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 
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3- 30.7341.012 «Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)» ποσό 
31.996,83€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 

4- 30.7341.015 «Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας»  ποσό 82.689,08€ από Εσοδα 
ΕΣΠΑ. 

5- 30.7341.009 «Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση λέβητα  4ου δημοτικού 
Βέροιας» ποσό 143.214,90€. 

Ζ)  Στο σκέλος των Εξόδων:  Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
2.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6672.001 «Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων». Μεταφέρει από το 
Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 8.000,00€ και α) Ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 35.7131.001 
«Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών εξαρτημάτων για την λειτουργία  των πάρκων 
και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.001 
«Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€ από Ιδια 
Εσοδα. 

Η) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
5.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6662.001 «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης πάρκων και 
παιδικών χαρών» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.7326.003 «Προμήθεια και εγκατάσταση 
κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης (CCTV) και μικρού δικτύου ηλεκτροφωτισμού» με ποσό 
5.000,00€ από ίδια Εσοδα. 

Θ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
9.937,00€  και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7333.017 «Συντήρηση οδών Δημοτικής 
Ενότητας Δοβρά 2014» με ποσό 9.937,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ. 

 Ι) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
12.000,00€ και α) ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 80.8261.001 «Λοιπές επιστροφές» με ποσό 
10.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6422 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση 
μετακινούμενων υπαλλήλων» με ποσό 2.000,00€ από Ιδια Εσοδα. 

 ΙΑ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
3.000,00€ από τον Κ.α. 35.6264 «Συντήρηση και επισκευή λοιπών μηχανημάτων» και δημιουργεί 
νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6233.001 «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για κοπή επικίνδυνων 
δένδρων σε κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€ από Ιδια Εσοδα.  

ΙΒ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
20.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 «Διευθέτηση του πρανούς της16ης 
Οκτωβρίου» και ποσό 20.000,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα  έτους 2015. 
 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, μας φέρνουν ορισμένα θέματα εδώ πέρα, για αναμόρφωση, εμείς 

έχουμε μιλήσει για την αδυναμία της παρούσας Δημοτικής αρχής να συντάξει έναν τεκμηριωμένο 
προϋπολογισμό, τα έχω ξαναπεί. Έχετε εδώ πέρα και μιλάμε τώρα για την προμήθεια άλατος, 
δηλαδή μιλάμε για αστεία πράγματα, λες και δεν υπολογίζαν ότι θα γίνει αυτό που θα γίνει αν θα 
έχουμε χιονοπτώσεις και χρειάζεται να κάνουμε τροποποιήσεις.  

Εν πάσει περιπτώσει, επειδή κάποιοι βγαίνουν έξω και λένε ότι ο Μαρκούλης και η παρέα 
του δεν ψηφίζουν, δηλαδή εννοούν την Δημοτική μας παράταξη, γιατί εμείς δεν είμαστε μικρή 
παρέα, είμαστε μεγάλη παρέα να το ξέρετε και να το ξέρουν και αυτοί οι οποίοι μας αποκαλούν 
παρέα, εμείς λέμε ότι επειδή δεν θέλουμε να ερχόμαστε απέναντι στο λαϊκό αίσθημα, ότι όσον 
αφορά την αποζημίωση των ανθρώπων που δούλεψαν για τις εκλογές, εννοείται ότι θα πρέπει να 
πάρουν τα χρήματά τους, εμείς διαφωνούμε, για να καταλάβουν και την κουλτούρα μας, 
διαφωνούμε με τον τρόπο με τον οποίο εισάγονται αυτά τα θέματα, δηλαδή έρχονται εκ του 
πονηρού και λένε, βάζουμε αυτό για να τους βάλουμε όλους τους άλλους στον ίδιο κάλαθο, των 
αχρήστων και να πούμε ότι… Εν πάση περιπτώσει…. 

Πρόεδρος: κ.Μαρκούλη, δεν μπαίνουν στον ίδιο κάλαθο, έχετε την δυνατότητα να επιλέξετε 
ποια θα ψηφίσετε, δεν είναι στο ίδιο καλάθι όλα. 

Μαρκούλης: Ωραία, λοιπόν, μόνο σ’ αυτό λέμε ναι εμείς, σε όλα τα υπόλοιπα όχι γιατί ο 
προϋπολογισμός ο οποίος στήθηκε και ψηφίστηκε πριν ένα μήνα είναι εντελώς πρόχειρος και 
επιπόλαιος. 
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Πρόεδρος: Στα υπόλοιπα λέτε όχι. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, 
όπως αυτή αναφέρεται στην πρώτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Πρόεδρος : Το δεύτερο θέμα αφορά προμήθεια για την σίτιση του Μουσικού σχολείου. 
Μελιόπουλος: Θέλω να ρωτήσω, γιατί το 2014-2015 έφτασαν οι πιστώσεις που ήταν στον 

προϋπολογισμό και γιατί δεν επαρκούν την περίοδο 2015-2016; 
Ασλάνογλου: Μιλάμε για το διάστημα το οποίο από την λήξη του σχολικού έτους και μέχρι 

το τέλος της χρονιάς, θα χρειαστεί άλλες 28.000,00€. Πέρσι δεν μπορούσε να προβλεφθεί αυτό, 
γιατί; Γιατί εμείς καταφέραμε και κάναμε την σίτιση από τον Οκτώβριο, δεν κάναμε την σίτιση το 
…. καταφέραμε και κάναμε την σίτιση από 1η μέχρι την λήξη του σχολικού έτους. Θα πρέπει να 
συνεχίσουμε, να ανοίξουμε θέση στον προϋπολογισμό ώστε να σιτιστούν και τα παιδιά από 
Σεπτέμβριο που ανοίγουν τα σχολεία μέχρι και το τέλος του έτους. Οπότε χρειάζονται άλλες 
28.000,00€. 

Να συνεχίσουμε τον διαγωνισμό δηλαδή.  
Θα μπορούσαμε δηλαδή να μην το φέρουμε τώρα, θα μπορούσαμε να το φέρουμε και λίγο 

αργότερα. Το φέρνουμε από τώρα γιατί το προβλέπουμε. 
Μελιόπουλος : Εγώ, ως Λαϊκή Συσπείρωση θα κάνω μια σύντομη τοποθέτηση. 
Μαρκούλης: Και εγώ……… 
Πρόεδρος: κ. Μαρκούλη να κάνετε αλλά να σηκώνετε έγκαιρα το χέρι σας. Παρακαλώ, 

συνεχίστε κ. Μελιόπουλε. 
Μαρκούλης: Νομίζω ότι προηγούμαι πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Προηγείστε αλλά είχε πάρει τον λόγο ο άνθρωπος, να μην τον διακόψουμε, 

κ.Μελιόπουλε συνεχίστε, σας δίνει το λόγο ο κ.Μαρκούλης. 
Μελιόπουλος: Ευχαριστώ πρόεδρε και κ.Μαρκούλη. Θα ψηφίσω την πίστωση αυτή, θέλω 

μόνο να σημειώσω το εξής: Οι πιστώσεις οι μικρότερες, οι πολύ μικρότερες, έφτασαν το 2014-
2015, όπως είπε και ο κ. Ασλάνογλου, γιατί η σίτιση των μαθητών άρχισε πολύ αργά, λίγο πριν τον 
καινούργιο χρόνο λίγο μετά. Ελπίζουμε να μην επαναληφθεί αυτό τον καινούργιο χρόνο. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, εδώ πρόκειται για τον ορισμό της αντιφατικότητας. Έρχεται ο 
αρμόδιος αντιδήμαρχος και μας λέει από πέρσι, απ’ τον Σεπτέμβρη δηλαδή έρχεται, από το 2014, 
μέχρι το τέλος δηλαδή του 2014 έγινε προϋπολογισμός απ’ τον Σεπτέμβρη και δεν ήξεραν ότι αυτό 
το πράγμα θα λειτουργήσει και τον Σεπτέμβριο του 2015 ως το τέλος του 2015, γιατί περί αυτού 
πρόκειται. Έρχεται εδώ πέρα να μας ζητήσει να αναμορφωθεί ο προϋπολογισμός που ψηφίστηκε 
πριν από ένα μήνα, τον Δεκέμβριο. Αυτά επισημαίνουμε στο Δ.Σ. και ζητάμε από τους αρμόδιους 
αντιδημάρχους να έρχονται εδώ πέρα, όταν μας φέρνουν τους προϋπολογισμούς όχι τις 
τροποποιήσεις, να έρχονται μελετημένοι και να ζητάνε εν πάσει περιπτώσει και από τους 
αρμόδιους φορείς την έκθεση των πραγματικών αναγκών που προκύπτουν, αυτό ζητάμε. Δεν 
ζητάμε τον ουρανό να τον κατεβάσουν στη γη, απλά πράγματα. 

Ασλάνογλου: Μάλλον εσείς δεν είστε μελετημένος κ.Μαρκούλη. Δεν ξέρετε τι σημαίνει 
προϋπολογισμός και πότε συντάσσεται αυτός και πότε τροποποιείται, αν το ξεκαθαρίσετε αυτό, 
τότε θα καταλάβετε γιατί φέρνουμε αυτό το θέμα.  

Μαρκούλης : Τώρα, τι να κάνω εγώ πρόεδρε; Να μιλάω εκτός μικροφώνων πρόεδρε 
δηλαδή; Πρέπει να τον προσλάβετε για τα…………. να τον βάλετε, να τον δώσετε μια παράγραφο 
να γράφει και ο κ. Ασλάνογλου.  

Λοιπόν, ο αρμόδιος αντιδήμαρχος είναι ο αρμόδιος οικονομικών για να συντάσσει τον 
προϋπολογισμό, να τα αφήσει αυτά που ξέρει. Όταν έρχεται εδώ πέρα με τον προϋπολογισμό ανά 
χείρας τον Δεκέμβρη και μας ζητάει να τον ψηφίσουμε, να περιλαμβάνει αυτές τις ανάγκες οι 
οποίες είναι προβλέψιμες και αυτές ήταν προβλέψιμες γιατί το Σεπτέμβριο του 2014 ήταν γνωστό 
ότι λειτουργεί το Μουσικό σχολείο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δεύτερη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Πρόεδρος: Η τρίτη παράγραφος αφορά 10.000,00€ για το αλάτι.  
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Μπέκης: Μου φαίνεται περίεργο, γιατί δεν προβλέφθηκε; Δηλαδή γιατί δεν προβλέφθηκε η 
ανάγκη συνολικά; Έχουμε εμπειρίες από άλλα χρόνια, γιατί δεν προβλέφθηκε και χρειάζεται τώρα 
να γίνει αυτό; 

Β.Παπαδόπουλος: Γιατί αυτό είναι μια ανάγκη που έχει να κάνει με τον καιρό και αν 
υπάρχουν εδώ πέρα, υπήρχε αλάτι και θέλοντας η υπηρεσία να κάνει την προμήθεια, παρέλειψε και 
δεν το έβαλε γιατί είπαμε ότι υπήρχε μια ποσότητα αλατιού. Όμως πολλοί συμπολίτες μας είδαν ότι 
την περίοδο αυτή, που ήταν κάποιες μέρες και οι ανάγκες που προέκυψαν ήταν αυτές…. που μας 
οδήγησαν στο να αγοράσουμε αλάτι, να είμαστε έτοιμοι να αγοράσουμε αλάτι, η πίστωση γίνεται 
τώρα, η τροποποίηση, για να είμαστε έτοιμοι ανά πάσα στιγμή να αγοράσουμε αλάτι. Δεν σημαίνει 
ότι θα αγοράσουμε αύριο αλάτι. Δεν θα αγοράσουμε, αλλά αν δούμε τον καιρό στις μεσοπρόθεσμες 
προβλέψεις, τότε θα προχωρήσουμε διότι δεν είμαστε…. Αν έχει κάποιος αυτές τις μαντικές 
ικανότητες, ότι θα ξέρει τι θα προβλέψει όλο τον καιρό, ας έρθει εδώ να μας βοηθήσει. 

Δήμαρχος: Να πούμε λίγο κάτι για τον προϋπολογισμό και να μη χρειαστεί να το 
ξαναπούμε. Κε Μπέκη, παρακαλώ λίγο, ακούστε με.  

Όταν κάνεις τον προϋπολογισμό χωρίς να έχεις τα απαιτούμενα χρήματα, σημαίνει μερικά 
πράγματα. Σημαίνει ότι μπορεί να βάλεις κωδικούς με 1.000,00€ ενώ θα έπρεπε να έχουν 
10.000,00€ ή 20.000,00€ απλά για να τους έχεις, σημαίνει ότι κάποιους κωδικούς μπορείς να τους 
παραλείψεις εντελώς με την  προσμονή ότι θα τους βάλεις αργότερα εφόσον χρειαστούν, σημαίνει 
πολλά πράγματα.  

Αυτά συμβαίνουν όταν δεν έχεις τα χρήματα, όταν έχεις τα χρήματα είναι όλα όμορφα και 
ωραία, γίνεται και ο προϋπολογισμός, βάζεις και 10.000,00€ παραπάνω και δεν τρέχει τίποτα, το 
πρόβλημα είναι όταν δεν υπάρχουν τα λεφτά και πρέπει να κάνεις όλα αυτά τα πράγματα τα από 
εδώ και από εκεί και εμάς δεν μας αρέσει αλλά δυστυχώς έτσι είναι τα πράγματα. 

Καραπαναγιωτίδης: Να προσθέσω σ’ αυτά που είπε ο Δήμαρχος, απευθύνομαι και στην 
διοίκηση αλλά απευθύνομαι και στους συναδέλφους που είναι από δω. Το να αλλάζουμε τον 
προϋπολογισμό δεν είναι κακό, αυτό όμως οφείλεται που; Ή στην απειρία ή καμιά φορά και σ’ 
αυτό που είπε ο Δήμαρχος. Άπειροι δεν είστε, θέλει όμως κάποια πράγματα μελετημένα, δηλαδή 
δεν συντάσσουμε έναν προϋπολογισμό κατά φαντασία ή όταν χρειάζεται πλειοψηφία κάθε τόσο και 
λιγάκι τον φέρνουμε, παίρνουμε από εδώ, βάζουμε εκεί, κόβουμε από δω, κόβουμε εκείνα, κάποια 
πράγματα τα ξέρατε, ξέρατε ότι και αλάτι θα χρειαστεί να πάρουμε ακόμα και το προηγούμενο που 
το ψηφίσαμε και θα το ψηφίσουμε, αλλά είναι κακό όταν μια διοίκηση κάθε τόσο και λιγάκι, 
μάλιστα και τον πρώτο μήνα, φέρνει τροποποιήσεις στην τροποποίηση, αυτό δείχνει ότι κάποια 
πράγματα γίνανε στο πόδι.  

Δεν είναι κακό όμως το να έρχεται, δηλαδή ας το δουν και οι συνάδελφοι από την 
μειοψηφία, δεν αποτελεί πανάκεια το να τροποποιούμε τον προϋπολογισμό. Θέλει όμως και θα το 
ξαναπώ για άλλη μια φορά, όταν συντάσσεται μια μελέτη αντιδήμαρχε, που δεν έχετε την ευθύνη 
μόνο εσείς, την ευθύνη την έχουν και οι αντιδήμαρχοι γιατί αυτοί σας φέρνουν τις ανάγκες, την 
έχουν οι υπάλληλοι του Δήμου οι οποίοι έχουν την εμπειρία, γιατί εσείς διοίκηση ασκείτε, κάποιοι 
από εσάς δεν έχετε καμία σχέση με την Τ.Α., λογικό είναι, δεν είναι κακό και αυτό.  

Αναλάβατε ένα πόστο, έχετε όμως συνεργάτες, ζητάτε από τους συνεργάτες να σας φέρνουν 
τις πραγματικές ανάγκες, συζητάτε όλοι μαζί και φέρνεται πράγματα εδώ τα οποία να μην 
χρειάζεται κάθε βδομάδα να κάνουμε τροποποιήσεις.  

Και κάτι άλλο, θα ήθελα να πω. Πρόεδρε εσείς έχετε την ευθύνη, Δήμαρχε εσείς έχετε την 
ευθύνη, αλλά εκμεταλλευτείτε ή αξιοποιήστε και την εμπειρία κάποιων άλλων ανθρώπων. Άσκησα 
διοίκηση και ξέρω, η πόρτα ήταν ανοιχτή, έχετε την πλειοψηφία θα τα περάσετε, ότι θέλετε θα το 
περάσετε, αυτή είναι διοίκηση; Αυτό λοιπόν είναι ο Δήμος; Καθόμαστε τότε εμείς εδώ και κάνουμε 
τι; Σηκώθηκε και έφυγε ο κ. Καγκελίδης, λέει ο κ. Μαρκούλης, ναι, θα φύγουμε και εμείς.  

Είναι μερικά πράγματα, πριν τα φέρετε εδώ, συζητείστε τα με τους επικεφαλείς ή να σας 
στείλουμε από έναν άνθρωπο, συζητήστε τα και όταν θα έρθει εδώ εσείς, το ξαναλέω, έχετε την 
πλειοψηφία και δεν εκλιπαρώ, εσείς έχετε την ευθύνη αλλά μην περιμένετε καμιά φορά και από την 
μειοψηφία, ναι σε όλα να σηκώνει το χέρι της. Βλέπετε ότι δεν είμαστε απ’ αυτούς που όχι σε όλα, 
δεν γίνεται όχι σε όλα. Και μας ενδιαφέρει και το ξαναλέω για ακόμα μια φορά και κλείνω, να τα 
πάτε καλά, πέντε χρόνια έχουμε μπροστά εμείς δηλαδή τι να κάνουμε; Να περιμένουμε πότε θα 
πέσει η Κυβέρνηση ή πότε θα πέσει ο Δήμος; Όχι.  
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Μας ενδιαφέρει να τα πάτε καλά, πολίτες αυτού του Δήμου είμαστε και εμείς και τα στραβά 
που συμβαίνουν να ξέρετε ότι τα αισθανόμαστε και εμείς. Άρα εμείς, ότι θετικό, είμαστε δίπλα, θα 
το στηρίζουμε, αλλά αξιοποιήστε και την εμπειρία και την γνώση κάποιων ανθρώπων. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, αυτό το οποίο εισέπραξα εγώ τώρα από την τοποθέτηση και βεβαίως 
ξέρω ότι απαγορεύεται ρητώς η αναφορά σε άλλους συναδέλφους, σε τοποθετήσεις, εμείς δεν λέμε 
ότι είναι μεμπτό να γίνονται τροποποιήσεις, αλλά είναι μεμπτό να γίνονται τροποποιήσεις, 
εννοείται εξηγήσαμε προηγούμενα ότι όσον αφορά το εκλογικό επίδομα δεν υπάρχει καμία 
αμφισβήτηση ή και για το Μουσικό Σχολείο από την υφή του θέματος δεν υπάρχει καμία 
αντίρρηση και βέβαια αυτό πρέπει να εισπράττει έξω ο μέσος πολίτης, ο μέσος συνετός πολίτης 
γιατί δεν μιλάμε για αυτούς που δεν μπορούνε να διαπιστώσουνε το τι λέμε, εμείς λέμε ότι όλα 
αυτά τα θέματα θα πρέπει, στην πορεία ενδεχόμενα, να χρίζουν κάποιας τροποποίησης, αλλά δεν 
μπορεί μετά από έναν μήνα, τον Γενάρη, στην καρδιά του χειμώνα να μην έχει γίνει πρόβλεψη για 
αλάτι και να χρειάζεται να κάνουμε τροποποίηση του προϋπολογισμού.  

Βέβαια, αυτό το οποίο θα πρέπει να πούμε, επειδή ο κ. Παπαδόπουλος έχει συνηθίσει να 
απαντάει, με τον τρόπο που απαντάει, με το ύφος που απαντάει, έχει συνηθίσει να απαντάει στους 
συναδέλφους και να λέει ότι κάποιοι πρέπει να πάρουν απόφαση ότι την Κυριακή… 

Πρόεδρος: Αφήστε το ύφος του καθένα………….. 
Μαρκούλης:…..την Κυριακή… θα το εκμεταλλευτεί, θα μου απαντήσει…  
Λοιπόν, την Κυριακή, επειδή το είπε προηγούμενα, το έχει πει και άλλη φορά και 2 και 3 

και 4 φορές και λέει ότι την Κυριακή, λέει, ότι εμείς δεν μπορούμε να συγκεντρώσουμε σκουπίδια. 
Εγώ να του θυμίσω, του το έχω πει και άλλη φορά εγώ…. Για το αλάτι… ο ίδιος άνθρωπος, το ίδιο 
υποκείμενο μιλάει που μιλάει και για τα σκουπίδια, μου λέει και για το αλάτι… Λοιπόν πρόεδρε… 

Παπαδόπουλος: Τώρα όμως κοιτάξτε… να τελειώνουμε και μ’ αυτά… τα υποκείμενα και τα 
αντικείμενα……….. 

Μαρκούλης: Γιατί, άλλος απαντάει για τα σκουπίδια; Λοιπόν…. 
Πρόεδρος: Κε Παπαδόπουλε αυτός που μιλάει μπορεί να λέει ότι θέλει…… 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, ο κ. Παπαδόπουλος δεν κάνει κανέναν διαχωρισμό, γιατί τα τέλη 

καθαριότητας ο Βεροιώτης, ο λαός της Βέροιας τα πληρώνει και για την Κυριακή, δεν τα πληρώνει 
μέχρι το Σάββατο και την Κυριακή του λένε δεν σου παίρνουμε εμείς τέλη καθαριότητας και εν 
πάση περιπτώσει, θα πρέπει να καταλάβει ο κ.Παπαδόπουλος, ότι τα συγκεκριμένα τέλη είναι 
ανταποδοτικά και η πρόσληψη 2 ή 3 ανθρώπων ακόμη δεν κάνει κακό και δεν νομίζω ότι θα 
επιβαρύνει τόσο πολύ την τσέπη των Βεροιωτών αν πάρουμε άλλους 3 υπαλλήλους ή άλλους 4 ή 
άλλους 5, έτσι ώστε η Βέροια να είναι πράγματι όμορφη και καθαρή πόλη όπως έλεγε η 
προκάτοχος του Δημάρχου.  

Δήμαρχος: Και για τα κοιμητήρια….. να μας πεις και για τα κοιμητήρια… 
Παπαδόπουλος: Πρόεδρε, μπορώ να απαντήσω; 
Πρόεδρος: Ναι, έχετε το λόγο. 
Παπαδόπουλος: Ευτυχώς ή δυστυχώς για τους πολίτες για τους συμπολίτες μας, επέλεξαν 

εμάς για διοίκηση αυτή την πενταετία.  
Πρόεδρε, παρακαλώ, παρακαλώ, είπα ευτυχώς ή δυστυχώς, ευτυχώς κατά τη γνώμη μου…. 

και εμείς δίνουμε τον εαυτό μας σ’ αυτό το πράγμα. Τώρα αν είμαι ποιο υποκείμενο και ποια 
Ελληνικά θέλουμε να χρησιμοποιήσουμε και την πλούσια γλώσσα την Ελληνική να την λέμε και 
έτσι και έτσι, αυτά των επαγγελματικών μας δυνατοτήτων τον χειρισμό της γλώσσας να τον 
μεταφέρουμε εδώ μέσα, νομίζω ότι είναι πολύ…. τέλος πάντων δεν θα το χαρακτηρίσω.  

Πρόεδρε, εάν κάποιοι συνάδελφοι έχουν μαντικές ικανότητες όσον αφορά τον καιρό, τους 
προκάλεσα και πριν, να το κάνουν να γλιτώσει ο κοσμάκης τα προβλήματα.  

Εγώ, εμείς, σαν Δήμος Βέροιας, έχουμε συγκεκριμένες δυνατότητες, συγκεκριμένους 
χώρους αποθηκευτικούς και διαχειριζόμαστε με τέτοιον τρόπο και τις ποσότητες των 
εμπορευμάτων και γενικότερα και των υλικών που αγοράζουμε, όσο να μπορούν να χωράνε στις 
δικές μας εγκαταστάσεις και να τις φυλάγουμε. Δεν τα βάζουμε σε οποιαδήποτε υπόστεγα, όπου 
είναι ξέφραγα αμπέλια, να μπορεί κάποιος τους 900 και τους 1.000 τόνους που προμηθεύεται, να 
τους έχουμε σε ένα ξέφραγο αμπέλι, συγκεκριμένα σε περιοχές και εγκαταστάσεις που δεν είναι 
δικές μας. Δεν έχουμε αυτή τη δυνατότητα ούτε αυτή τη διάθεση και ούτε γι’ αυτό μας ψήφισε ο 
Βεροιώτικος λαός, να αφήνουμε έκθετα αυτά που αγοράζουμε, αυτά που προμηθευόμαστε σαν 
Δήμος με τα πενιχρά έσοδα που έχουμε.  
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Επειδή αναφέρθηκε για την αποχώρηση του συναδέλφου πριν, στο συγκεκριμένο θέμα, και 
έφυγε η καθαριότητα ως άσχετα θέματα αλλά αναφέρθηκαν, θα πω το εξής: Εννιά μέρες πριν το 
δικαστήριο δεν μπορεί να ερωτώμεθα εδώ μέσα, να δώσουμε απάντηση η οποία πιθανότατα να 
χρησιμοποιηθεί σε μια δίκη σε εννιά μέρες απ’ τον οποιοδήποτε. Όποιος θέλει να πάρει τέτοιου 
είδους απαντήσεις πρέπει να τις κάνει γραπτά και ζητώ ταπεινά να με συγχωρέσετε γι’ αυτό που θα 
πω, έπρεπε εκείνη τη στιγμή να επαναλάβετε αυτή τη ρήση σας που πολύ ορθά λέτε, ότι οι 
απαντήσεις είναι αυτές που είναι και κανείς δεν δικαιούται εκείνη τη στιγμή να απαιτεί απαντήσεις 
ολοκληρωμένες ή όπως τις θέλει αυτός.  

Θα τις πάρει όπως πρέπει να τις πάρει από εμάς, εμείς θα κριθούμε και μπορεί να επανέλθει 
και μπορεί να επανέλθει και γραπτά. Αυτό και μόνον αυτό, τη ρήση τη δική σας είπα στον 
κ.Καγκελίδη, ο οποίος τέλος πάντων είχε την αντίδραση που είχε. 

Πρόεδρος: Σωστά είπατε, σωστά. 
Παπαδόπουλος: Επίσης να πω και κάτι άλλο, και η αναφορά του κ. Μαρκούλη για την 

καθαριότητα ήταν τελείως εκτός θέματος πρόεδρε. Πρέπει να τους σταματάτε, φτάνει, δεν μπορεί 
να τα ανακατεύουμε όλα. Είπαμε για το αλάτι δεν έχουμε εγκαταστάσεις, δεν χρησιμοποιούμε 
ξένες εγκαταστάσεις, πήραμε τόσο που χρειαζόμαστε, χιόνισε, πήραμε συγχαρητήρια από κάποιους 
συμπολίτες μας, υπήρχαν και γκρίνιες, αλλά κατά γενική ομολογία υπήρξαν συγχαρητήρια για τις 
υπηρεσίες πρώτα και για εμάς μετέπειτα, από εκεί και πέρα τελείωσε. Τι να κάνουμε; Υπονοούν οι 
κύριοι συνάδελφοι ότι δεν πρέπει να καθαρίζουμε την πόλη; Δεν πρέπει να εξασφαλίζουμε την 
πρόσβαση στα σπίτια; Γι’ αυτό έπρεπε να κρατήσουμε το αλάτι για την επόμενη χρονιά; 

Ασλάνογλου: Αν τα πάρουμε ένα-ένα τα θέματα της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού, το 
πρώτο είναι έκτακτο, το άλλο είναι πρόβλεψη, το άλλο είναι αποθηκευτική πολιτική, τα οποία 
μπορούν να επηρεάσουν έναν προϋπολογισμό, υπάρχουν έργα τα οποία ανακλήθηκαν στο ΣτΕ, 
εξακολουθούν και να…. γιατί δεν καταφέραμε να εκτελέσουμε λόγω ενδεχόμενα καιρικών 
συνθηκών, υπάρχουνε ζητήματα όπως πράξεις τακτοποίησης που δεν μπορεί να προβλεφθεί, μας 
υποχρεώνει ο Νόμος, δηλαδή το 90% των πραγμάτων δεν μπορούσαν να προβλεφθούν από αρχής, 
με αποτέλεσμα να τα φέρνουμε τώρα εδώ. Δεν μπορεί να γίνει διαφορετικά, αν δεν τα φέρουμε 
σημαίνει καθυστερούμε.  

Όπως και με το Μουσικό σχολείο, κάναμε μια πραγματικά ηρωική προσπάθεια για να 
μπορέσουμε να τακτοποιήσουμε τα παιδιά, βγάλαμε άδεια, αυτά τα πράγματα απαιτούν ένα 
χρονικό περιθώριο και πιο μπροστά απ’ όλα προηγείται ο προϋπολογισμός, αν δεν έχει νούμερο 
στον προϋπολογισμό δεν γίνεται τίποτα. 

Πρόεδρος: Να παρακαλέσω τους συναδέλφους, ότι ο καθένας αντιλαμβάνεται κατά το πώς 
νομίζει εκείνος το σωστό, το κάθε θέμα, ας σεβαστεί λοιπόν την άποψη του καθένα. Μην 
επιμείνουμε με τόνους οξείς ότι ντε και καλά κάνει ο απέναντι λάθος, μπορεί και εμείς να κάνουμε 
λάθος, αλλά ας σεβαστούμε τις απόψεις. Δίνονται απαντήσεις, όπως πολύ σωστά ειπώθηκε, όποιες 
απαντήσεις, ανεπαρκείς, ανεπαρκείς, καταγράψτε την ανεπάρκεια των απαντήσεων και να 
επανέλθουμε. Έτσι προάγεται ο διάλογος, έτσι νομίζω ότι μπορούμε να κάνουμε δουλειά εδώ μέσα.  

Μαρκούλης: Πρόεδρε, όσον αφορά το σχόλιο του Δημάρχου για τα κοιμητήρια, δική μας 
αρμοδιότητα δεν είναι είτε επί του φυσικού είτε επί του τεχνητού.. 

Πρόεδρος: Ήταν άστοχο κ.Μαρκούλη ήταν άστοχο, μην συνεχίζεται εκτός θέματος. 
Μαρκούλης : Ωραία, εν πάση περιπτώσει ο Δήμος….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Έχει δικαίωμα δευτερολογίας κ. Λυκοστράτη 
Λυκοστράτης: Επίτηδες το κάνει………. 
Πρόεδρος: Κε Λυκοστράτη, έχει δικαίωμα δευτερολογίας και τον διακόπτεται. Τον διέκοψα 

εγώ ότι είναι εκτός θέματος. Τι είναι αυτά τώρα κ.Λυκοστράτη; Τι είναι; Τι παριστάνει ο καθένας 
από εσάς; 

Λυκοστράτης: Έχουμε ένα απόθεμα αλάτι…… 
Πρόεδρος: Κύριε Λυκοστράτη τι παριστάνετε τώρα; Πείτε μου τι παριστάνεται; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Δίνετε δικαίωμα στον καθένα να πετάγεται. 
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(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Κε Λυκοστράτη δίνετε το δικαίωμα στον καθένα εσείς να πετάγεται όπως και 
εσείς. 

Λυκοστράτης: Συγνώμη πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ. 
Λυκοστράτης : Ζητάω συγνώμη. 
Πρόεδρος: Εντός θέματος κ.Μαρκούλη. 
Μαρκούλης: Ναι πρόεδρε, όσον αφορά τα κοιμητήρια, να πω το εξής,…… 
Πρόεδρος: Όχι για τα κοιμητήρια, ήταν άστοχη η παρέμβαση του Δημάρχου. 
Μαρκούλης: Ήταν άστοχη, αλλά την επιλογή της κατεύθυνσης της Βενιζέλου προς τα 

κοιμητήρια, την επέλεξαν άλλοι. Λοιπόν και μιλήσουμε και για τα πολιτικά κοιμητήρια κάποια 
στιγμή πρόεδρε……. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης : Το πολιτικό κοιμητήριο αυτής της……… 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Σας παρακαλώ πρόεδρε, δευτερολογία πρόεδρε. Δευτερολογία, 

δευτερολογία….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Δευτερολογία πρόεδρε, δεν σέβεστε….. ξέρετε….. 
Πρόεδρος: Σας διακόπτω γιατί τρείς φορές σας ανακάλεσα στην τάξη και δεν…. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, εδώ έγινε αναφορά σε χρησμούς, έγινε προσφυγή στο μαντείο των 

Δελφών απ’ τον αρμόδιο αντιδήμαρχο ο οποίος έχει ιδιαίτερη….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Ο κ.Παπαδόπουλος έχει… 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης : ….ο κ. Παπαδόπουλος μιλάει….  
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Σας παρακαλώ πρόεδρε… 
Πρόεδρος : Ψηφίζουμε κύριοι. Ψηφίστε. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Μου αφαιρείτε εμένα το λόγο; 
Πρόεδρος : Σας τον αφαιρώ γιατί είστε εκτός θέματος. Τρείς φορές σας ανακάλεσα. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Σας τον αφαιρώ, ναι. 
Μαρκούλης: Ευχαριστώ πολύ πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Ψηφίζουμε κύριοι. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως 

αυτή αναφέρεται στην τρίτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Μαρκούλης: Λειτουργείτε καθ’ υπαγόρευση πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Όχι καθ’ υπαγόρευση κύριε. Τρείς φορές σας ανακάλεσα στην τάξη, να είστε 

εντός θέματος και γράψατε όλους τους συναδέλφους στα παλιά σας τα παπούτσια. Λοιπόν 
συμμορφωθείτε λίγο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Σ.Ασλάνογλου μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Κε Ασλάνογλου θα διακόψω τα συνεδρίαση, κ. Ασλάνογλου 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Να απαντάς σ’ αυτά που σε ρωτάω και όχι αυτά που θέλεις εσύ……. 

κατάλαβες; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος : Διακόπτεται η συνεδρίαση για 10΄ λεπτά κύριοι. 
Δήμαρχος :…..άντε συμμαζέψου λίγο, άντε συμμαζέψου……. Δεν είσαι…… μας απειλείς 

κιόλας, άντε συμμαζέψου… 
(Σε αυτό το σημείο ο Πρόεδρος του Δ.Σ. διακόπτει τη συνεδρίαση του Δ.Σ. για δέκα λεπτά) 
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Πρόεδρος: Έχετε να υποβάλλετε ερωτήσεις για την δ΄ παράγραφο της αναμόρφωσης; 
Μελιόπουλος: Μπορούμε να κάνουμε κάποια πρόβλεψη για το πότε θα ολοκληρωθεί το 

έργο; Η πηγή χρηματοδότησης, τα ποσά, είναι εξασφαλισμένα για να ολοκληρωθεί τέλος πάντων 
το έργο; 

Λαζαρίδης: Σχετικά με την αποχέτευση Πανοράματος είμαστε ακριβώς στο τέλος, 
περιμένουμε τα ηλεκτροπαραγωγά ζεύγη, δηλαδή στη σύνδεση, υπάρχει και η σχετική πίστωση 
όπως αναγράφεται, στο δε άλλο, έχουμε διαλύσει τη σύμβαση, απλά την πίστωση αναμορφώνουμε 
ώστε να μπορέσει να πληρωθεί ο άνθρωπος. Υπάρχει πίστωση, το έργο τελειώνει, όπως είπε και ο 
πρόεδρος είμαστε στις συνδέσεις, το δε άλλο είναι η εξασφάλιση των 5.735,00€. 

Μαρκούλης : Όπως της θέσεως πρόεδρε έτσι; Λόγω της γενικής θέσεως; 
Πρόεδρος : Της γενικής θέσεως, ναι, ναι. Κατανοητό. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του 

προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται στην τέταρτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Πρόεδρος: Για την πέμπτη παράγραφο ερωτήσεις παρακαλώ.  
Καραπαναγιωτίδης: Ποια εταιρεία έχει κάνει τη μελέτη; 
Λαζαρίδης: Διαλύθηκε η σύμβαση γιατί όπως είχα πει έγκαιρα σε εκείνη τη φάση, με βάση 

αλλαγή του κανονισμού, υπήρξαν και άλλες μελέτες που δεν είχαν προβλεφθεί, οπότε παρέδωσαν 
τη μελέτη στο στάδιο που είχαν την υποχρέωση, διαλύουμε τη σύμβαση μέχρι να κάνουμε 
γεωτεχνικά, στατικά και ότι άλλο αφορά σε εκείνον το δρόμο. Εξαιτίας της αύξησης των 
απαιτήσεων που προέκυψαν σ’ αυτή τη διετία με βάση σχετικό Π.Δ. που είχα αναφέρει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην πέμπτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην έκτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην έβδομη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Πρόεδρος: Το επόμενο. Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης. 

Ερωτήσεις; 
Μπέκης: Τι είναι αυτό το πράγμα; 
Μελιόπουλος: Που θα τοποθετηθεί το κλειστό κύκλωμα τηλεόρασης;  
Δεύτερη ερώτηση: Στην παραπάνω παράγραφο, σε διαφορετικούς κωδικούς βέβαια, 

προσθέσαμε 2.000,00€ για τις παιδικές χαρές, θα το πω χονδρικά. Εδώ αφαιρούμε 5.000,00€ από 
προμήθεια υλικών, τέλος πάντων, πάρκων και παιδικών χαρών. Βάζουμε λεφτά στις παιδικές χαρές 
δύο προς…. άλλος κωδικός αλλά το…. 

Πρόεδρος : Γιατί αφαιρούμε λεφτά λέει, εντάξει. 
Μελιόπουλος :…. στις παιδικές χαρές πάνε κι αυτά. 
Αποστολόπουλος: Τι θα εξυπηρετεί η εγκατάσταση του κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης 

και τι το μικρό δίκτυο ηλεκτροφωτισμού, που δίνουμε μάλιστα και 5.000,00€, ενώ θα μπορούσαμε 
να τα δώσουμε για τις παιδικές χαρές που μας γράφουν και οι εφημερίδες; Ήταν η «ΑΓΟΡΑ», είχε 
την Βέροια το Σάββατο για ελλείψεις στις παιδικές χαρές. 

Παπαδόπουλος: Η «ΑΓΟΡΑ», δεν ξέρω ποια εφημερίδα είναι αυτή, είναι blog, δεν το 
διάβασα το δημοσίευμα, ελλείψεις έχουμε πει……… ααα, τόσο καλά…. παλιότερα είχαμε πάρει 
και συγχαρητήρια από το Υπουργείο, τέλος πάντων δεν πειράζει.  

Οι ελλείψεις έχουν επισημανθεί, έχουν γίνει οι σχετικές μελέτες, μπήκαν στον 
προϋπολογισμό κάποια χρήματα, τώρα εδώ γίνονται κάποιες μικρές τακτοποιήσεις διότι υπήρχαν 
πολλά…. Αυτό που βλέπετε που αφαιρούμε για να πάμε εκεί, υπάρχουν πολλά πράγματα όπως 
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είπαμε και πριν, το είπε και ο Δήμαρχος, σε κάποιες τακτοποιήσεις που γίνονται και πολλά υλικά 
από..… για να μην προμηθευόμαστε υλικά από αλλού για αλλού, αυτά είναι θέμα τακτοποίησης, 
δεν αποδυναμώνεται σε καμία περίπτωση ούτε αλλάζει η σκέψη μας για την ολοκλήρωση των 
παιδικών χαρών και της πιστοποίησης όσων απ’ αυτών είναι δυνατό.  

Δεύτερον, εάν μιλάμε τώρα για το κλειστό κύκλωμα που είναι και το πιο σημαντικό, το 
κλειστό κύκλωμα λοιπόν, υπάρχει σοβαρό πρόβλημα στο χώρο του σταθμού μεταφόρτωσης που 
εκεί γίνονται συνεχείς διαρρήξεις, κλοπές, παίρνουν μπαταρίες, παίρνουν απ’ τα οχήματα 
πετρέλαια και δημιουργείται συνεχώς βλάβη για το Δήμο μέχρι τώρα.  

Το τελευταίο μόνο διάστημα, πάνω από 2.500 υλικά, μπαταρίες, πετρέλαια, ηλεκτρονικά, 
ηλεκτρομηχανολογικά έχουν κλαπεί. Το σύστημα του φωτισμού είναι για να υποβοηθήσει το 
κλειστό κύκλωμα το οποίο θα παρακολουθεί το χώρο και θα είναι και συνδεδεμένο, τουλάχιστον σε 
πρώτη φάση με εμάς, όπου θα περιλαμβάνει και συναγερμό που θα είναι συνδεδεμένος και με την 
Αστυνομία. Θα τοποθετηθεί λοιπόν στο σταθμό εκεί, θα λειτουργεί ώρες….. καταρχήν ήδη έχουμε 
ξεκινήσει τη διαδικασία των χαρτιών που χρειάζεται για την αδειοδότηση, γιατί σε χώρους κοινούς 
όπου υπάρχει προσωπικό χρειάζεται ειδική άδεια, έχουν γίνει διαδικασίες και έχουμε προχωρήσει 
στη προέγκριση και πάμε και για έγκριση. Πριν τοποθετηθούν θα έχουμε και την έγκριση και τη 
σχετική σήμανση. Όλα λοιπόν θα γίνουν νόμιμα, με την σχετική άδεια και μπαίνουν για λόγους 
ασφαλείας και τίποτε άλλο. Θα δουλεύουν από τη στιγμή που θα κλείνει ο σταθμός μεταφόρτωσης 
σε πρώτη φάση. 

Μελιόπουλος: Μια σύντομη τοποθέτηση πρόεδρε. Δεν αμφισβητώ τις προθέσεις των 
διοικούντων του Δήμου, να προστατέψουν την υπηρεσία του Δήμου, θεωρούμε όμως ότι όχι απλά 
είναι ανεπαρκές, δεν πρόκειται να λειτουργήσει αυτό το σύστημα, γιατί όπως έκλεψαν τια 
μπαταρίες που διαβάσαμε, θα κλέψουν και το κλειστό κύκλωμα τηλεόρασης. Σε κάθε περίπτωση 
όμως και οι ενστάσεις μας είναι για το από πού αφαιρούνται αυτά τα 5.000,00€. Να ήταν κάποιο 
άλλο που κατά τη γνώμη μας δεν απευθύνεται στις λαϊκές ανάγκες, στις παιδικές χαρές, θα το 
σκεφτόμασταν να το ψηφίσουμε. Όμως αυτό θα το καταψηφίσω. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην όγδοη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 

Ν.Νπέκης, Π.Παπαδίνα, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην ένατη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Σ.Στουγιάννος. 
Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την δέκατη 

παράγραφο της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού;  
Μπέκης: Να μας εξηγήσει λίγο ο κ. αντιδήμαρχος, είναι γενικό. 
Ασλάνογλου: Οφείλεται από πράξη τακτοποίησης και έχει εξαντληθεί το ποσό των….. ήδη 

από το ποσό που προβλέφθηκε των 30.000,00€ έχει εξαντληθεί το ποσό των 28.000,00€, με 
αποτέλεσμα για μέχρι το τέλος του έτους ήδη έχει εξαντληθεί και χρειάζεται ακόμα 10.000,00€. 

Μελιόπουλος: Πρόεδρε δεν είναι ακριβώς τοποθέτηση, θέλω να δηλώσω ότι τις 
μετακινήσεις υπαλλήλων με τη δημιουργία καινούργιων κωδικών, θα τις ψηφίσω. Για αυτό που 
αφορά τις λοιπές επιστροφές, θα ψηφίσω λευκό. 

Πρόεδρος: Μάλιστα. Καταγράφηκε η τοποθέτησή σας κ.Μελιόπουλε. Συμφωνείτε για την 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται στην δέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν δεκατέσσερις (14) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, 

Ι.Κυρατλίδης, Μ. Σουμελίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, Ι.Παπαγιάννης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, Γ. 
Μελιόπουλος. 

Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την ενδέκατη 
παράγραφο του προϋπολογισμού; 
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Αποστολόπουλος: Κε Παπαδόπουλε, για πόσο χρονικό διάστημα θα γίνει η μίσθωση αυτού 
του γερανοφόρου οχήματος; θα είναι για όλο το χρόνο; Για ένα μήνα; Θα υπάρξει σύμβαση και το 
ποσό δεν το θεωρείται λίγο υπερβολικό; Ζητήσατε άλλες προσφορές; Κάνατε μια εκτίμηση που 
περίπου μπορεί να είναι το ποσό της μίσθωσης; 

Μπέκης : Δεν είναι δυνατόν όταν παρουσιάζεται το πρόβλημα, ας πούμε πέφτει ένα δέντρο, 
να γίνεται τότε και να μην υπάρχει μίσθωση; 

Πρόεδρος: Πληρώνουμε τα μαλλιά της κεφαλής μας. 
Παπαδόπουλος: Λοιπόν, μισό λεπτό, αυτό εδώ είναι η δημιουργία του κωδικού. Ο κωδικός 

θα πηγαίνει ανάλογα με τα δέντρα και μπορεί να είναι λίγα μπορεί να είναι και πολλά στο σύνολό 
τους. Είναι για όλη τη χρονιά, είναι ένας κωδικός, έχει να κάνει με το πώς πρέπει να προσέχουμε μ’ 
αυτά τα πράγματα, για τις έκτακτες ανάγκες και όταν δεν μπορούν τα δικά μας μηχανήματα, μόνο 
τότε και όσον αφορά για το αν κάνουμε οικονομία και παίρνουμε προσφορές, βεβαίως και 
προσφορές παίρνουμε και οικονομία κάνουμε και με Βεροιώτες δουλεύουμε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην ενδέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 

Γ. Μελιόπουλος, Α.Μαρκούλης, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα.  
Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την δωδέκατη 

παράγραφο του προϋπολογισμού; 
Λαζαρίδης: Πρόεδρε, εκεί συνέβη πριν από δύο μήνες περίπου ένα τραγικό γεγονός, 

ήμασταν τυχεροί, γύρω στις 6 το πρωί αποκολλήθηκε ένα κομμάτι βράχου, εκεί όπου ίσως θα 
θυμάστε. Αριστερά απ’ τη μεριά του Γηροκομείου το πρανές είναι κατακόρυφο, κοιτώντας το 
κανείς θεωρεί ότι ευσταθεί, πλην όμως όλα αυτά τα δέντρα, το ριζικό σύστημα, διαβρώνουν το 
βράχο και μάλιστα την πουρόπετρα, έφυγε ένα κομμάτι από το πρανές, ευτυχώς δεν περνούσε 
κανείς και από τότε κάναμε μια μελέτη προκειμένου να το αποκαταστήσουμε ώστε να μην 
ξανασυμβεί γιατί δεν μπορούμε να ξέρουμε τις συνέπειες και γι’ αυτό είναι έκτακτο.  

Μπέκης: Θα ήθελα να ρωτήσω, αν σ’ αυτό τον κωδικό και μ’ αυτά τα χρήματα θα υπάρξει 
αποκατάσταση τέτοιου είδους που κατά 90%, δεν ξέρω πώς να το ορίσω τώρα, δεν μπορούμε να το 
ορίσουμε κιόλας, εν πάσει περιπτώσει να μην ξανασυμβεί, έτσι αυτό που είπα, αυτό το πράγμα, αν 
είναι μέσα σ’ αυτόν τον κωδικό και σ’ αυτό το ποσό. Αυτό ή είναι μόνο για μια αποκατάσταση; 

Λαζαρίδης: Βρισκόμασταν ανάμεσα σε δύο λύσεις, η πρώτη αφορούσε σε μερική 
αποκατάσταση, δηλαδή του τμήματος που αποκολλήθηκε και η δεύτερη σε όλο το πρανές.  

Η μια είχε κόστος γύρω στα 10.000,00€ και η άλλη 20.000,00€ οπότε ήταν λογικό να 
προτιμήσουμε τη λύση αυτή, ώστε η κλίση του πρανούς από κατακόρυφη πλέον έως και αρνητική, 
δηλαδή καμιά φορά όταν το βλέπεις, να πέφτει και επάνω σου δηλαδή είναι και προς τον δρόμο 
μεριά, να γίνει οξεία, να αμβλυνθεί δηλαδή η κατακόρυφη κλίση, με την δημιουργία ενός παταριού 
ενδιάμεσα, έτσι ώστε να φύγει ότι είναι χαλαρό, ότι έχει ρίζες και όλα αυτά. Φανταστείτε και ότι 
από εκεί πηγαινοέρχονται και οι μαθητές για το σχολείο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δωδέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Σ.Στουγιάννος, Γ.Μελιόπουλος, 

Α.Μαρκούλης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 29-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 2974/22-1-2015 απόφαση του Υπ. Εσωτερικών 
3.- Την με αρ. πρωτ. ΦΒ1/Ε5.5/9449/410/27-4-2012 απόφαση του Γ.Γ. Ενέργειας και Κλιματικής 
Αλλαγής, όπως αυτή τροποποιήθηκε και ισχύει με την με αρ. πρωτ. 13/04-05/187/69/3-1-2014 
απόφαση. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος του Δήμου 
έτους 2015, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
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5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του άρθρου 
8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και 
κοινοτήτων». 
6.- Τα αποτελέσματα των επί μέρους ψηφοφοριών. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 

Αποφασίζει  
 

Ι) Ομόφωνα: Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.004 και τίτλο 

«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής των βουλευτικών 
εκλογών της 25η Ιανουαρίου 2015» με ποσό 12.025,00€ 

   Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 10.6012 και τίτλο «Αποζημίωση 
υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές» με ποσό 12.025,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ 

ΙΙ) Κατά Πλειοψηφία:  
Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
1.- Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.003 και τίτλο 

«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» με 
ποσό 28.000,00€. 

Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 15.6484.001 και τίτλο «Προμήθεια 
για σίτιση μαθητών μουσικού σχολείου» με ποσό 28.000,00€ από Έσοδα ΥΠΕΣ. 

2.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
10.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α.30.7333.018 και τίτλο «Προμήθεια αλατιού για 
αποχιονισμό οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2015» με ποσό 10.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

3.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
30.800,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7326.010 και τίτλο «Ολοκλήρωση εργασιών 
αποχέτευσης Πανοράματος» με ποσό 30.800,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ. 

4.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
735,22€ από τον Κ.Α. 30.7411.005 με τίτλο «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - Χημικοτεχνική 
μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» και ενισχύει την πίστωση 
με Κ.Α. 30.7411.001 και τίτλο «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με 
Πανόραμα» με ποσό 735,22€ από Ίδια Έσοδα. 

5.- Στο σκέλος των Εσόδων και στον Κ.Α. 1328.001 με τίτλο «Επιχορήγηση  ΕΣΠΑ» 
προβαίνει σε μείωση ποσού 373.071,14€. 

Στο σκέλος των Εξόδων προβαίνει σε διαγραφή ποσού 373.071,14€ από τους Κ.Α.: α) 
30.7341.010 με τίτλο «Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή συμβολής των οδών Ξενοφώντος και 
Εθνικής Αμύνης»  ποσό 73.826,33€ από  Έσοδα ΕΣΠΑ, β) 30.7341.011 με τίτλο «Δημοσιότητα - 
Ενημέρωση (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)»  ποσό 41.344,00€ από  Έσοδα ΕΣΠΑ, γ) 30.7341.012 με 
τίτλο «Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)» ποσό 31.996,83€ από  
Έσοδα ΕΣΠΑ, δ) 30.7341.015 με τίτλο «Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας» ποσό 
82.689,08€ από Έσοδα ΕΣΠΑ και ε) 30.7341.009 με τίτλο «Ενεργειακή αναβάθμιση και 
εγκατάσταση λέβητα  4ου δημοτικού Βέροιας» ποσό 143.214,90€. 

6.- Στο σκέλος των Εξόδων:   
Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 2.000,00€ από τον Κ.Α. 

35.6672.001 με τίτλο «Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων».  
Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 8.000,00€ και α) Ενισχύει την 

πίστωση με Κ.Α. 35.7131.001 και τίτλο «Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών 
εξαρτημάτων για την λειτουργία  των πάρκων και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€ και β) 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.001 και τίτλο «Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα 
Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

7.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
5.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6662.001 με τίτλο «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης 
πάρκων και παιδικών χαρών» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.7326.003 και τίτλο 
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«Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης (CCTV) και μικρού δικτύου 
ηλεκτροφωτισμού» με ποσό 5.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

8.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
9.937,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7333.017 και τίτλο «Συντήρηση οδών 
Δημοτικής Ενότητας Δοβρά 2014» με ποσό 9.937,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ. 

9.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
12.000,00€ και α) ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 80.8261.001 και τίτλο «Λοιπές επιστροφές» με 
ποσό 10.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6422 και τίτλο «Οδοιπορικά έξοδα και 
αποζημίωση μετακινούμενων υπαλλήλων» με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

10.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
3.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6264 με τίτλο «Συντήρηση και επισκευή λοιπών μηχανημάτων» και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6233.001 και τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για 
κοπή επικίνδυνων δένδρων σε κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

11.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
20.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 και τίτλο «Διευθέτηση του πρανούς 
της16ης Οκτωβρίου» και ποσό 20.000,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Β) Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2015. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  22 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Α. Βοργιαζίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Κ. Πιστοφίδης  
Γ. Σοφιανίδης  Σ. Λυκοστράτης  
Ν. Μωυσιάδης  Ι. Καραγιάννης  
Π. Τσαπαρόπουλος  Ν. Αγγέλου  
Β. Λυκοστράτης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-2-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ι. Παπαγιάννης 
Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 3/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 22/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναμόρφωση (2η) προϋπολογισμού και τεχνικού 
προγράμματος Δ. Βέροιας, έτους 2015. 

 
Σήμερα 2 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 29-1-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  41 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Ι.Χειμώνας, 18)Λ.Ακριβόπουλος, 19)Σ.Ασλάνογλου, 20)Γ.Ορφανίδης, 
21)Ε.Ιακωβίδου, 22) Χ. Γαϊτάνου, 23) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 24)Α.Σιακαβάρας, 25)Θ.Τέτος, 
26)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 27)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. Σουμελίδης, 29) Ν. Τσιαμήτρος, 30)Ζ.Πατσίκας, 
31)Α. Καγκελίδης, 32)Γ.Γουλτίδης, 33)Ι.Παπαγιάννης, 34)Η.Τσιφλίδης, 35)Σ.Ελευθεριάδου, 
36)Ν.Μπέκης, 37)Π.Παπαδίνα, 38)Α.Αποστολόπουλος, 39)Α.Μαρκούλης, 40)Σ.Στουγιάννος, 
41)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                         
Ε.Γκόγκα, Α.Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η.Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Ν.Αγγέλου, 
Σ.Λυκοστράτης, Ε.Μοτσιόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, 
Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, 
Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 20/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 22/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ.Μελιόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν 
οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 24/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Ι.Κυρατλίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 25/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μελιόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης, Λ.Ακριβόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 29/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Δ.Τραπεζανλής. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 34/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 36/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 62/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 29-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι: 
Α) Με την αρίθμ. 2974/22-1-2015 απόφαση του Υπουργείου Εσωτερικών επιχορηγήθηκε ο 

Δήμος μας με το ποσό των 12.025,00€, για την καταβολή της αποζημίωσης των υπαλλήλων του, οι 
οποίοι εργάσθηκαν στα ειδικά εκλογικά συνεργεία κατά την προπαρασκευή και διεξαγωγή των 
βουλευτικών εκλογών της 25ης Ιανουαρίου 2015. 

Επειδή το ανωτέρω ποσό δεν προβλέφθηκε στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, 
είναι ανάγκη να προβούμε σε αναμόρφωσή του με την δημιουργία αντίστοιχου Κ.Α. στο σκέλος 
Εσόδων.  

Β) Με το από 19/01/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα το Τμήμα Προμηθειών μας γνωρίζει ότι, 
με την ολοκλήρωση του διαγωνισμού προμήθειας για την σίτιση των μαθητών του μουσικού 
σχολείου και την υπογραφή της σχετικής σύμβασης, η οποία λήγει τον Μάιο του 2015, καλύπτεται 
η υπάρχουσα πίστωση. 

 Για την έναρξη της διαδικασίας διενέργειας του διαγωνισμού για την σχολική περίοδο 
2015-2016 θα απαιτηθεί ενίσχυση της πίστωσης με επιπλέον ποσό 28.000,00€. Η πίστωση θα 
προέλθει από επιχορήγηση του ΥΠΕΣ. 

Γ) Με το από 12/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού με την δημιουργία σχετικού Κ.Α. για την προμήθεια άλατος. 

Η πίστωση που θα απαιτηθεί ανέρχεται στο ποσό των 10.000,00€, για να καλύψει την 
προμήθεια  150 τόνων άλατος για την αντιμετώπιση των δυσμενών καιρικών συνθηκών. 

Επειδή στον τρέχοντα προϋπολογισμό δεν προβλέφθηκε σχετική πίστωση, θα πρέπει να 
προβούμε σε αναμόρφωση με την δημιουργία σχετικής πίστωσης, που θα προέλθει από το 
Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

Δ) Με το από 13-1-2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα η Δ/νση Τεχνικών μας ενημερώνει ότι 
λόγω μη ολοκλήρωσης των εργασιών του έργου «Ολοκλήρωση εργασιών αποχέτευσης 
Πανοράματος», θα πρέπει να το εντάξουμε στον τρέχοντα προϋπολογισμό, ως συνεχιζόμενο, με 
πίστωση 30.800,00€. Οι πιστώσεις θα προέλθουν από το Αποθεματικό Κεφάλαιο με πηγή 
χρηματοδότησης ΣΑΤΑ. 

Ε) Με το από 12/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα  η Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών  μας 
ενημερώνει ότι, στα πλαίσια της αποπληρωμής του 2ου και τελικού λογαριασμού συνολικού ποσού 
5.735,22€ της μελέτης με τίτλο «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με 
Πανόραμα» και εγγεγραμμένη πίστωση στον προϋπολογισμό ποσού 5.000,00€, απαιτείται η 
ενίσχυση του υπάρχοντος  Κ.Α. με ποσό 735,22€. 

 Η πίστωση θα προέλθει από τον Κ.Α. 30.7411.005 «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - 
Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» ο οποίος 
θα απομειωθεί κατά το ποσό των 735,22€. 

 ΣΤ)  Σύμφωνα με το από 27/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Προγραμματισμού, 
στον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα έτους 2015 περιλαμβάνεται σειρά υποέργων ,που αφορούν 
στην υλοποίηση της πράξης «Εξοικονόμηση ενέργειας Βέροιας» ,ήτοι: 

 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

175.000,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.011 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Δημοσιότητα - Ενημέρωση 41.344,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.012 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  31.996,83 ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  6.500,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.015 ΜΕΛΕΤΗ Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας  82.689,08 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 285.000,00 

ΕΣΠΑ 
175.405,68 
και ΣΑΤΑ 
24.483,77 
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Η πράξη είχε ενταχθεί με την Α.Π. ΦΒ1/Ε5.5/9449/410/27.04.2012 απόφαση του Γενικού 
Γραμματέα Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής με θέμα «ένταξη της Πράξης «Εξοικονόμηση ενέργειας 
Βέροιας», στο Ε.Π. «Μακεδονία-Θράκη» ,όπως τροποποιήθηκε με την Α.Π. 13/04-05/187/69/03-01-2014 
που ισχύει. 

Ωστόσο μετά από έγγραφο της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του Ε.Π. «Ανταγωνιστικότητα και 
Επιχειρηματικότητα» με θέμα «Σχέδιο εξυγίανσης της δράσης «Εξοικονομώ των ΟΤΑ»» ,σειρά αποφάσεων 
ένταξης πράξεων ανακλήθηκαν. 

Ο Δήμος Βέροιας κατόρθωσε να διασώσει μέρος των υποέργων της πράξης. Τα υποέργα που μένει 
να υλοποιηθούν είναι  

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

……………….. ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση (ΠΡΟΓΡ. 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  ……………… ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας ………………. 

ΕΣΠΑ 
……… και 

ΣΑΤΑ 
24.483,77 

Το υποέργο «Υπηρεσίες προετοιμασίας φακέλου για υποβολή πρότασης στο πρόγραμμα 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ» έχει ήδη υλοποιηθεί και αποπληρωθεί και δεν περιλαμβάνεται στον πιο πάνω πίνακα- 
υπάρχει όμως στην απόφαση αναπροσαρμογής της ανάλογης της ένταξης με ποσό 29.750,00€-. 

Το σύνολο της πράξης από 618.968,93€, περιορίζεται στο ποσό των 254.725,00 € και οι 
χρηματοδοτήσεις ανά υποέργο είναι οι εξής (τα ποσά είναι αυτά που έχουν συμβασιοποιηθεί) : 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

101.173,67 ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση (ΠΡΟΓΡ. 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  6.500,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 

 
141.785,10 

ΕΣΠΑ 
117.301,33 
και ΣΑΤΑ 
(24.483,77) 

 
Σύνολο ΕΣΠΑ: 29.750,00+101.173,67+6.500,00+117.301,33=254.725,00 €. 
Υστερα από τα ανωτέρω καλείται το Δ.Σ. να προβεί σε αναμόρφωση του προϋπολογισμού και 

τεχνικού προγράμματος  τρέχοντος  έτους  με την διαγραφή των έργων: 
 

30/7341.011 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Δημοσιότητα - Ενημέρωση 41.344,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.012 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  31.996,83 ΕΣΠΑ 

30/7341.015 ΜΕΛΕΤΗ Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας  82.689,08 ΕΣΠΑ 

 
 Και στην αναμόρφωση των παρακάτω έργων με τις αντίστοιχες πιστώσεις που εγκρίθηκαν: 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

101.173,67 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 

 
141.785,10 

ΕΣΠΑ 
117.301,33 
και ΣΑΤΑ 

(24.483,77) 
 

 
Ζ)  Με το από 28/1/15 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 

ενίσχυση του Κ.Α. 35.7131.001 «Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών εξαρτημάτων 
για την λειτουργία  των πάρκων και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€, για την αντιμετώπιση 
αυξημένων αναγκών της Υπηρεσίας. Η πίστωση θα προέλθει από τον Κ.Α. 35.6672.001 
«Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων». 

Επίσης προτείνεται η δημιουργία πίστωσης για την υπηρεσία Νεκροταφείων με τίτλο 
«Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€, το οποίο θα 
προέλθει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

Η) Με το από 28/1/15 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 
δημιουργία νέου Κ.Α. με τίτλο Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης 
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(CCTV) και μικρού δικτύου ηλεκτροφωτισμού με ποσό 5.000,00€. Η πίστωση θα προέλθει από τον 
Κ.Α. 35.6662.001 «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης πάρκων και παιδικών χαρών». 

Θ) Με το από 20/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών, προτείνεται η 
δημιουργία νέου Κ.Α. με τίτλο «Συντήρηση οδών Δημοτικής Ενότητας Δοβρά (2014)»  με ποσό 
9.937,00€ για την ολοκλήρωση του αντίστοιχου έργου που δημοπρατήθηκε το 2014. Η πίστωση θα 
προέλθει από το Αποθεματικό και από πιστώσεις ΣΑΤΑ 2014. 

Ι) Με την κατάρτιση του προϋπολογισμού έτους 2015 στον Κ.Α. 80.8261.001 «Λοιπές 
επιστροφές» προβλέφθηκε πίστωση ποσού 30.000,00€. Με την έναρξη του έτους ήδη ποσό 
28.000,00€ έχει δεσμευθεί με αποτέλεσμα να απαιτείται η ενίσχυσή του με επι πλέον ποσό 
10.000,00€. 

Επίσης για τις μετακινήσεις των υπαλλήλων της Υπηρεσίας Πρασίνου απαιτείται η 
δημιουργία Κ.Α. με ποσό 2.000,00€. Οι πιστώσεις θα προέλθουν από το Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

ΙΑ) Με το από 29/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα η Δ/νση Περιβάλλοντος προτείνει την 
δημιουργία Κ.Α. με τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για κοπή επικίνδυνων δένδρων σε 
κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€. Η πίστωση κρίνεται απαραίτητη για την αντιμετώπιση 
των επικίνδυνων καιρικών φαινομένων και θα προέλθει από τον Κ.Α. 35.6264 «Συντήρηση και 
επισκευή λοιπών μηχανημάτων». 

 ΙΒ) Με το από 15/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών προτείνεται η 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους με την μεταφορά του έργου με τίτλο 
«Διευθέτηση του πρανούς της16ης Οκτωβρίου» με πίστωση 20.000,00€ ως συνεχιζόμενο, λόγω μη 
ολοκλήρωσής του το 2014.  

Η πίστωση θα προέλθει από το Αποθεματικό και από υπόλοιπο ΣΑΤΑ 2014. 
 
Ύστερα από τα παραπάνω και σε εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 8 του Β.Δ. 

17.5/15.6.59, παρακαλείται το Δημοτικό  Συμβούλιο να αποφασίσει για την αποδοχή και 
τροποποίηση ή μη του προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2014 ως εξής: 

 Α)   Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.004 «Επιχορήγηση 
ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής των βουλευτικών εκλογών της 25η 
Ιανουαρίου 2015» με ποσό 12.025,00€ 

 Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 10.6012 «Αποζημιώση 
υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές» με ποσό 12.025,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ 

Β)  Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.003 «Επιχορήγηση ΥΠΕΣ 
για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» με ποσό 28.000,00€. 

Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 15.6484.001 «Προμήθεια για σίτιση 
μαθητών μουσικού σχολείου» με ποσό 28.000,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ. 

Γ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
10.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση  με Κ.Α.30.7333.018 «Προμήθεια αλατιού για αποχιονισμό 
οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2015» με ποσό 10.000,00€ από Ιδια Εσοδα. 

Δ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
30.800,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7326.010 «Ολοκήρωση εργασιών αποχέτευσης 
Πανοράματος» με ποσό 30.800,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ. 

 Ε) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
735,22€ από τον Κ.Α. 30.7411.005 «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - Χημικοτεχνική μελέτη 
μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 
30.7411.001 «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με Πανόραμα» με ποσό 
735,22€ από Ιδια Εσοδα. 

ΣΤ)   Στο σκέλος των Εσόδων και στον Κ.Α. 1328.001 «Επιχορήγηση  ΕΣΠΑ) προβαίνει σε 
μείωση ποσού 373.071,14€. 

Στο σκέλος των Εξόδων προβαίνει σε διαγραφή ποσού 373.071,14€ από τους Κ.Α.  
1- 30.7341.010 «Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή συμβολής των οδών Ξενοφώντος 

και Εθνικής Αμύνης»  ποσό 73.826,33€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 
2- 30.7341.011 «Δημοσιότητα - Ενημέρωση (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)»  ποσό 

41.344,00€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 
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3- 30.7341.012 «Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)» ποσό 
31.996,83€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 

4- 30.7341.015 «Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας»  ποσό 82.689,08€ από Εσοδα 
ΕΣΠΑ. 

5- 30.7341.009 «Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση λέβητα  4ου δημοτικού 
Βέροιας» ποσό 143.214,90€. 

Ζ)  Στο σκέλος των Εξόδων:  Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
2.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6672.001 «Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων». Μεταφέρει από το 
Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 8.000,00€ και α) Ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 35.7131.001 
«Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών εξαρτημάτων για την λειτουργία  των πάρκων 
και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.001 
«Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€ από Ιδια 
Εσοδα. 

Η) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
5.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6662.001 «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης πάρκων και 
παιδικών χαρών» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.7326.003 «Προμήθεια και εγκατάσταση 
κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης (CCTV) και μικρού δικτύου ηλεκτροφωτισμού» με ποσό 
5.000,00€ από ίδια Εσοδα. 

Θ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
9.937,00€  και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7333.017 «Συντήρηση οδών Δημοτικής 
Ενότητας Δοβρά 2014» με ποσό 9.937,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ. 

 Ι) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
12.000,00€ και α) ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 80.8261.001 «Λοιπές επιστροφές» με ποσό 
10.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6422 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση 
μετακινούμενων υπαλλήλων» με ποσό 2.000,00€ από Ιδια Εσοδα. 

 ΙΑ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
3.000,00€ από τον Κ.α. 35.6264 «Συντήρηση και επισκευή λοιπών μηχανημάτων» και δημιουργεί 
νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6233.001 «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για κοπή επικίνδυνων 
δένδρων σε κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€ από Ιδια Εσοδα.  

ΙΒ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
20.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 «Διευθέτηση του πρανούς της16ης 
Οκτωβρίου» και ποσό 20.000,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα  έτους 2015. 
 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, μας φέρνουν ορισμένα θέματα εδώ πέρα, για αναμόρφωση, εμείς 

έχουμε μιλήσει για την αδυναμία της παρούσας Δημοτικής αρχής να συντάξει έναν τεκμηριωμένο 
προϋπολογισμό, τα έχω ξαναπεί. Έχετε εδώ πέρα και μιλάμε τώρα για την προμήθεια άλατος, 
δηλαδή μιλάμε για αστεία πράγματα, λες και δεν υπολογίζαν ότι θα γίνει αυτό που θα γίνει αν θα 
έχουμε χιονοπτώσεις και χρειάζεται να κάνουμε τροποποιήσεις.  

Εν πάσει περιπτώσει, επειδή κάποιοι βγαίνουν έξω και λένε ότι ο Μαρκούλης και η παρέα 
του δεν ψηφίζουν, δηλαδή εννοούν την Δημοτική μας παράταξη, γιατί εμείς δεν είμαστε μικρή 
παρέα, είμαστε μεγάλη παρέα να το ξέρετε και να το ξέρουν και αυτοί οι οποίοι μας αποκαλούν 
παρέα, εμείς λέμε ότι επειδή δεν θέλουμε να ερχόμαστε απέναντι στο λαϊκό αίσθημα, ότι όσον 
αφορά την αποζημίωση των ανθρώπων που δούλεψαν για τις εκλογές, εννοείται ότι θα πρέπει να 
πάρουν τα χρήματά τους, εμείς διαφωνούμε, για να καταλάβουν και την κουλτούρα μας, 
διαφωνούμε με τον τρόπο με τον οποίο εισάγονται αυτά τα θέματα, δηλαδή έρχονται εκ του 
πονηρού και λένε, βάζουμε αυτό για να τους βάλουμε όλους τους άλλους στον ίδιο κάλαθο, των 
αχρήστων και να πούμε ότι… Εν πάση περιπτώσει…. 

Πρόεδρος: κ.Μαρκούλη, δεν μπαίνουν στον ίδιο κάλαθο, έχετε την δυνατότητα να επιλέξετε 
ποια θα ψηφίσετε, δεν είναι στο ίδιο καλάθι όλα. 

Μαρκούλης: Ωραία, λοιπόν, μόνο σ’ αυτό λέμε ναι εμείς, σε όλα τα υπόλοιπα όχι γιατί ο 
προϋπολογισμός ο οποίος στήθηκε και ψηφίστηκε πριν ένα μήνα είναι εντελώς πρόχειρος και 
επιπόλαιος. 
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Πρόεδρος: Στα υπόλοιπα λέτε όχι. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, 
όπως αυτή αναφέρεται στην πρώτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Πρόεδρος : Το δεύτερο θέμα αφορά προμήθεια για την σίτιση του Μουσικού σχολείου. 
Μελιόπουλος: Θέλω να ρωτήσω, γιατί το 2014-2015 έφτασαν οι πιστώσεις που ήταν στον 

προϋπολογισμό και γιατί δεν επαρκούν την περίοδο 2015-2016; 
Ασλάνογλου: Μιλάμε για το διάστημα το οποίο από την λήξη του σχολικού έτους και μέχρι 

το τέλος της χρονιάς, θα χρειαστεί άλλες 28.000,00€. Πέρσι δεν μπορούσε να προβλεφθεί αυτό, 
γιατί; Γιατί εμείς καταφέραμε και κάναμε την σίτιση από τον Οκτώβριο, δεν κάναμε την σίτιση το 
…. καταφέραμε και κάναμε την σίτιση από 1η μέχρι την λήξη του σχολικού έτους. Θα πρέπει να 
συνεχίσουμε, να ανοίξουμε θέση στον προϋπολογισμό ώστε να σιτιστούν και τα παιδιά από 
Σεπτέμβριο που ανοίγουν τα σχολεία μέχρι και το τέλος του έτους. Οπότε χρειάζονται άλλες 
28.000,00€. 

Να συνεχίσουμε τον διαγωνισμό δηλαδή.  
Θα μπορούσαμε δηλαδή να μην το φέρουμε τώρα, θα μπορούσαμε να το φέρουμε και λίγο 

αργότερα. Το φέρνουμε από τώρα γιατί το προβλέπουμε. 
Μελιόπουλος : Εγώ, ως Λαϊκή Συσπείρωση θα κάνω μια σύντομη τοποθέτηση. 
Μαρκούλης: Και εγώ……… 
Πρόεδρος: κ. Μαρκούλη να κάνετε αλλά να σηκώνετε έγκαιρα το χέρι σας. Παρακαλώ, 

συνεχίστε κ. Μελιόπουλε. 
Μαρκούλης: Νομίζω ότι προηγούμαι πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Προηγείστε αλλά είχε πάρει τον λόγο ο άνθρωπος, να μην τον διακόψουμε, 

κ.Μελιόπουλε συνεχίστε, σας δίνει το λόγο ο κ.Μαρκούλης. 
Μελιόπουλος: Ευχαριστώ πρόεδρε και κ.Μαρκούλη. Θα ψηφίσω την πίστωση αυτή, θέλω 

μόνο να σημειώσω το εξής: Οι πιστώσεις οι μικρότερες, οι πολύ μικρότερες, έφτασαν το 2014-
2015, όπως είπε και ο κ. Ασλάνογλου, γιατί η σίτιση των μαθητών άρχισε πολύ αργά, λίγο πριν τον 
καινούργιο χρόνο λίγο μετά. Ελπίζουμε να μην επαναληφθεί αυτό τον καινούργιο χρόνο. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, εδώ πρόκειται για τον ορισμό της αντιφατικότητας. Έρχεται ο 
αρμόδιος αντιδήμαρχος και μας λέει από πέρσι, απ’ τον Σεπτέμβρη δηλαδή έρχεται, από το 2014, 
μέχρι το τέλος δηλαδή του 2014 έγινε προϋπολογισμός απ’ τον Σεπτέμβρη και δεν ήξεραν ότι αυτό 
το πράγμα θα λειτουργήσει και τον Σεπτέμβριο του 2015 ως το τέλος του 2015, γιατί περί αυτού 
πρόκειται. Έρχεται εδώ πέρα να μας ζητήσει να αναμορφωθεί ο προϋπολογισμός που ψηφίστηκε 
πριν από ένα μήνα, τον Δεκέμβριο. Αυτά επισημαίνουμε στο Δ.Σ. και ζητάμε από τους αρμόδιους 
αντιδημάρχους να έρχονται εδώ πέρα, όταν μας φέρνουν τους προϋπολογισμούς όχι τις 
τροποποιήσεις, να έρχονται μελετημένοι και να ζητάνε εν πάσει περιπτώσει και από τους 
αρμόδιους φορείς την έκθεση των πραγματικών αναγκών που προκύπτουν, αυτό ζητάμε. Δεν 
ζητάμε τον ουρανό να τον κατεβάσουν στη γη, απλά πράγματα. 

Ασλάνογλου: Μάλλον εσείς δεν είστε μελετημένος κ.Μαρκούλη. Δεν ξέρετε τι σημαίνει 
προϋπολογισμός και πότε συντάσσεται αυτός και πότε τροποποιείται, αν το ξεκαθαρίσετε αυτό, 
τότε θα καταλάβετε γιατί φέρνουμε αυτό το θέμα.  

Μαρκούλης : Τώρα, τι να κάνω εγώ πρόεδρε; Να μιλάω εκτός μικροφώνων πρόεδρε 
δηλαδή; Πρέπει να τον προσλάβετε για τα…………. να τον βάλετε, να τον δώσετε μια παράγραφο 
να γράφει και ο κ. Ασλάνογλου.  

Λοιπόν, ο αρμόδιος αντιδήμαρχος είναι ο αρμόδιος οικονομικών για να συντάσσει τον 
προϋπολογισμό, να τα αφήσει αυτά που ξέρει. Όταν έρχεται εδώ πέρα με τον προϋπολογισμό ανά 
χείρας τον Δεκέμβρη και μας ζητάει να τον ψηφίσουμε, να περιλαμβάνει αυτές τις ανάγκες οι 
οποίες είναι προβλέψιμες και αυτές ήταν προβλέψιμες γιατί το Σεπτέμβριο του 2014 ήταν γνωστό 
ότι λειτουργεί το Μουσικό σχολείο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δεύτερη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Πρόεδρος: Η τρίτη παράγραφος αφορά 10.000,00€ για το αλάτι.  
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Μπέκης: Μου φαίνεται περίεργο, γιατί δεν προβλέφθηκε; Δηλαδή γιατί δεν προβλέφθηκε η 
ανάγκη συνολικά; Έχουμε εμπειρίες από άλλα χρόνια, γιατί δεν προβλέφθηκε και χρειάζεται τώρα 
να γίνει αυτό; 

Β.Παπαδόπουλος: Γιατί αυτό είναι μια ανάγκη που έχει να κάνει με τον καιρό και αν 
υπάρχουν εδώ πέρα, υπήρχε αλάτι και θέλοντας η υπηρεσία να κάνει την προμήθεια, παρέλειψε και 
δεν το έβαλε γιατί είπαμε ότι υπήρχε μια ποσότητα αλατιού. Όμως πολλοί συμπολίτες μας είδαν ότι 
την περίοδο αυτή, που ήταν κάποιες μέρες και οι ανάγκες που προέκυψαν ήταν αυτές…. που μας 
οδήγησαν στο να αγοράσουμε αλάτι, να είμαστε έτοιμοι να αγοράσουμε αλάτι, η πίστωση γίνεται 
τώρα, η τροποποίηση, για να είμαστε έτοιμοι ανά πάσα στιγμή να αγοράσουμε αλάτι. Δεν σημαίνει 
ότι θα αγοράσουμε αύριο αλάτι. Δεν θα αγοράσουμε, αλλά αν δούμε τον καιρό στις μεσοπρόθεσμες 
προβλέψεις, τότε θα προχωρήσουμε διότι δεν είμαστε…. Αν έχει κάποιος αυτές τις μαντικές 
ικανότητες, ότι θα ξέρει τι θα προβλέψει όλο τον καιρό, ας έρθει εδώ να μας βοηθήσει. 

Δήμαρχος: Να πούμε λίγο κάτι για τον προϋπολογισμό και να μη χρειαστεί να το 
ξαναπούμε. Κε Μπέκη, παρακαλώ λίγο, ακούστε με.  

Όταν κάνεις τον προϋπολογισμό χωρίς να έχεις τα απαιτούμενα χρήματα, σημαίνει μερικά 
πράγματα. Σημαίνει ότι μπορεί να βάλεις κωδικούς με 1.000,00€ ενώ θα έπρεπε να έχουν 
10.000,00€ ή 20.000,00€ απλά για να τους έχεις, σημαίνει ότι κάποιους κωδικούς μπορείς να τους 
παραλείψεις εντελώς με την  προσμονή ότι θα τους βάλεις αργότερα εφόσον χρειαστούν, σημαίνει 
πολλά πράγματα.  

Αυτά συμβαίνουν όταν δεν έχεις τα χρήματα, όταν έχεις τα χρήματα είναι όλα όμορφα και 
ωραία, γίνεται και ο προϋπολογισμός, βάζεις και 10.000,00€ παραπάνω και δεν τρέχει τίποτα, το 
πρόβλημα είναι όταν δεν υπάρχουν τα λεφτά και πρέπει να κάνεις όλα αυτά τα πράγματα τα από 
εδώ και από εκεί και εμάς δεν μας αρέσει αλλά δυστυχώς έτσι είναι τα πράγματα. 

Καραπαναγιωτίδης: Να προσθέσω σ’ αυτά που είπε ο Δήμαρχος, απευθύνομαι και στην 
διοίκηση αλλά απευθύνομαι και στους συναδέλφους που είναι από δω. Το να αλλάζουμε τον 
προϋπολογισμό δεν είναι κακό, αυτό όμως οφείλεται που; Ή στην απειρία ή καμιά φορά και σ’ 
αυτό που είπε ο Δήμαρχος. Άπειροι δεν είστε, θέλει όμως κάποια πράγματα μελετημένα, δηλαδή 
δεν συντάσσουμε έναν προϋπολογισμό κατά φαντασία ή όταν χρειάζεται πλειοψηφία κάθε τόσο και 
λιγάκι τον φέρνουμε, παίρνουμε από εδώ, βάζουμε εκεί, κόβουμε από δω, κόβουμε εκείνα, κάποια 
πράγματα τα ξέρατε, ξέρατε ότι και αλάτι θα χρειαστεί να πάρουμε ακόμα και το προηγούμενο που 
το ψηφίσαμε και θα το ψηφίσουμε, αλλά είναι κακό όταν μια διοίκηση κάθε τόσο και λιγάκι, 
μάλιστα και τον πρώτο μήνα, φέρνει τροποποιήσεις στην τροποποίηση, αυτό δείχνει ότι κάποια 
πράγματα γίνανε στο πόδι.  

Δεν είναι κακό όμως το να έρχεται, δηλαδή ας το δουν και οι συνάδελφοι από την 
μειοψηφία, δεν αποτελεί πανάκεια το να τροποποιούμε τον προϋπολογισμό. Θέλει όμως και θα το 
ξαναπώ για άλλη μια φορά, όταν συντάσσεται μια μελέτη αντιδήμαρχε, που δεν έχετε την ευθύνη 
μόνο εσείς, την ευθύνη την έχουν και οι αντιδήμαρχοι γιατί αυτοί σας φέρνουν τις ανάγκες, την 
έχουν οι υπάλληλοι του Δήμου οι οποίοι έχουν την εμπειρία, γιατί εσείς διοίκηση ασκείτε, κάποιοι 
από εσάς δεν έχετε καμία σχέση με την Τ.Α., λογικό είναι, δεν είναι κακό και αυτό.  

Αναλάβατε ένα πόστο, έχετε όμως συνεργάτες, ζητάτε από τους συνεργάτες να σας φέρνουν 
τις πραγματικές ανάγκες, συζητάτε όλοι μαζί και φέρνεται πράγματα εδώ τα οποία να μην 
χρειάζεται κάθε βδομάδα να κάνουμε τροποποιήσεις.  

Και κάτι άλλο, θα ήθελα να πω. Πρόεδρε εσείς έχετε την ευθύνη, Δήμαρχε εσείς έχετε την 
ευθύνη, αλλά εκμεταλλευτείτε ή αξιοποιήστε και την εμπειρία κάποιων άλλων ανθρώπων. Άσκησα 
διοίκηση και ξέρω, η πόρτα ήταν ανοιχτή, έχετε την πλειοψηφία θα τα περάσετε, ότι θέλετε θα το 
περάσετε, αυτή είναι διοίκηση; Αυτό λοιπόν είναι ο Δήμος; Καθόμαστε τότε εμείς εδώ και κάνουμε 
τι; Σηκώθηκε και έφυγε ο κ. Καγκελίδης, λέει ο κ. Μαρκούλης, ναι, θα φύγουμε και εμείς.  

Είναι μερικά πράγματα, πριν τα φέρετε εδώ, συζητείστε τα με τους επικεφαλείς ή να σας 
στείλουμε από έναν άνθρωπο, συζητήστε τα και όταν θα έρθει εδώ εσείς, το ξαναλέω, έχετε την 
πλειοψηφία και δεν εκλιπαρώ, εσείς έχετε την ευθύνη αλλά μην περιμένετε καμιά φορά και από την 
μειοψηφία, ναι σε όλα να σηκώνει το χέρι της. Βλέπετε ότι δεν είμαστε απ’ αυτούς που όχι σε όλα, 
δεν γίνεται όχι σε όλα. Και μας ενδιαφέρει και το ξαναλέω για ακόμα μια φορά και κλείνω, να τα 
πάτε καλά, πέντε χρόνια έχουμε μπροστά εμείς δηλαδή τι να κάνουμε; Να περιμένουμε πότε θα 
πέσει η Κυβέρνηση ή πότε θα πέσει ο Δήμος; Όχι.  
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Μας ενδιαφέρει να τα πάτε καλά, πολίτες αυτού του Δήμου είμαστε και εμείς και τα στραβά 
που συμβαίνουν να ξέρετε ότι τα αισθανόμαστε και εμείς. Άρα εμείς, ότι θετικό, είμαστε δίπλα, θα 
το στηρίζουμε, αλλά αξιοποιήστε και την εμπειρία και την γνώση κάποιων ανθρώπων. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, αυτό το οποίο εισέπραξα εγώ τώρα από την τοποθέτηση και βεβαίως 
ξέρω ότι απαγορεύεται ρητώς η αναφορά σε άλλους συναδέλφους, σε τοποθετήσεις, εμείς δεν λέμε 
ότι είναι μεμπτό να γίνονται τροποποιήσεις, αλλά είναι μεμπτό να γίνονται τροποποιήσεις, 
εννοείται εξηγήσαμε προηγούμενα ότι όσον αφορά το εκλογικό επίδομα δεν υπάρχει καμία 
αμφισβήτηση ή και για το Μουσικό Σχολείο από την υφή του θέματος δεν υπάρχει καμία 
αντίρρηση και βέβαια αυτό πρέπει να εισπράττει έξω ο μέσος πολίτης, ο μέσος συνετός πολίτης 
γιατί δεν μιλάμε για αυτούς που δεν μπορούνε να διαπιστώσουνε το τι λέμε, εμείς λέμε ότι όλα 
αυτά τα θέματα θα πρέπει, στην πορεία ενδεχόμενα, να χρίζουν κάποιας τροποποίησης, αλλά δεν 
μπορεί μετά από έναν μήνα, τον Γενάρη, στην καρδιά του χειμώνα να μην έχει γίνει πρόβλεψη για 
αλάτι και να χρειάζεται να κάνουμε τροποποίηση του προϋπολογισμού.  

Βέβαια, αυτό το οποίο θα πρέπει να πούμε, επειδή ο κ. Παπαδόπουλος έχει συνηθίσει να 
απαντάει, με τον τρόπο που απαντάει, με το ύφος που απαντάει, έχει συνηθίσει να απαντάει στους 
συναδέλφους και να λέει ότι κάποιοι πρέπει να πάρουν απόφαση ότι την Κυριακή… 

Πρόεδρος: Αφήστε το ύφος του καθένα………….. 
Μαρκούλης:…..την Κυριακή… θα το εκμεταλλευτεί, θα μου απαντήσει…  
Λοιπόν, την Κυριακή, επειδή το είπε προηγούμενα, το έχει πει και άλλη φορά και 2 και 3 

και 4 φορές και λέει ότι την Κυριακή, λέει, ότι εμείς δεν μπορούμε να συγκεντρώσουμε σκουπίδια. 
Εγώ να του θυμίσω, του το έχω πει και άλλη φορά εγώ…. Για το αλάτι… ο ίδιος άνθρωπος, το ίδιο 
υποκείμενο μιλάει που μιλάει και για τα σκουπίδια, μου λέει και για το αλάτι… Λοιπόν πρόεδρε… 

Παπαδόπουλος: Τώρα όμως κοιτάξτε… να τελειώνουμε και μ’ αυτά… τα υποκείμενα και τα 
αντικείμενα……….. 

Μαρκούλης: Γιατί, άλλος απαντάει για τα σκουπίδια; Λοιπόν…. 
Πρόεδρος: Κε Παπαδόπουλε αυτός που μιλάει μπορεί να λέει ότι θέλει…… 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, ο κ. Παπαδόπουλος δεν κάνει κανέναν διαχωρισμό, γιατί τα τέλη 

καθαριότητας ο Βεροιώτης, ο λαός της Βέροιας τα πληρώνει και για την Κυριακή, δεν τα πληρώνει 
μέχρι το Σάββατο και την Κυριακή του λένε δεν σου παίρνουμε εμείς τέλη καθαριότητας και εν 
πάση περιπτώσει, θα πρέπει να καταλάβει ο κ.Παπαδόπουλος, ότι τα συγκεκριμένα τέλη είναι 
ανταποδοτικά και η πρόσληψη 2 ή 3 ανθρώπων ακόμη δεν κάνει κακό και δεν νομίζω ότι θα 
επιβαρύνει τόσο πολύ την τσέπη των Βεροιωτών αν πάρουμε άλλους 3 υπαλλήλους ή άλλους 4 ή 
άλλους 5, έτσι ώστε η Βέροια να είναι πράγματι όμορφη και καθαρή πόλη όπως έλεγε η 
προκάτοχος του Δημάρχου.  

Δήμαρχος: Και για τα κοιμητήρια….. να μας πεις και για τα κοιμητήρια… 
Παπαδόπουλος: Πρόεδρε, μπορώ να απαντήσω; 
Πρόεδρος: Ναι, έχετε το λόγο. 
Παπαδόπουλος: Ευτυχώς ή δυστυχώς για τους πολίτες για τους συμπολίτες μας, επέλεξαν 

εμάς για διοίκηση αυτή την πενταετία.  
Πρόεδρε, παρακαλώ, παρακαλώ, είπα ευτυχώς ή δυστυχώς, ευτυχώς κατά τη γνώμη μου…. 

και εμείς δίνουμε τον εαυτό μας σ’ αυτό το πράγμα. Τώρα αν είμαι ποιο υποκείμενο και ποια 
Ελληνικά θέλουμε να χρησιμοποιήσουμε και την πλούσια γλώσσα την Ελληνική να την λέμε και 
έτσι και έτσι, αυτά των επαγγελματικών μας δυνατοτήτων τον χειρισμό της γλώσσας να τον 
μεταφέρουμε εδώ μέσα, νομίζω ότι είναι πολύ…. τέλος πάντων δεν θα το χαρακτηρίσω.  

Πρόεδρε, εάν κάποιοι συνάδελφοι έχουν μαντικές ικανότητες όσον αφορά τον καιρό, τους 
προκάλεσα και πριν, να το κάνουν να γλιτώσει ο κοσμάκης τα προβλήματα.  

Εγώ, εμείς, σαν Δήμος Βέροιας, έχουμε συγκεκριμένες δυνατότητες, συγκεκριμένους 
χώρους αποθηκευτικούς και διαχειριζόμαστε με τέτοιον τρόπο και τις ποσότητες των 
εμπορευμάτων και γενικότερα και των υλικών που αγοράζουμε, όσο να μπορούν να χωράνε στις 
δικές μας εγκαταστάσεις και να τις φυλάγουμε. Δεν τα βάζουμε σε οποιαδήποτε υπόστεγα, όπου 
είναι ξέφραγα αμπέλια, να μπορεί κάποιος τους 900 και τους 1.000 τόνους που προμηθεύεται, να 
τους έχουμε σε ένα ξέφραγο αμπέλι, συγκεκριμένα σε περιοχές και εγκαταστάσεις που δεν είναι 
δικές μας. Δεν έχουμε αυτή τη δυνατότητα ούτε αυτή τη διάθεση και ούτε γι’ αυτό μας ψήφισε ο 
Βεροιώτικος λαός, να αφήνουμε έκθετα αυτά που αγοράζουμε, αυτά που προμηθευόμαστε σαν 
Δήμος με τα πενιχρά έσοδα που έχουμε.  
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Επειδή αναφέρθηκε για την αποχώρηση του συναδέλφου πριν, στο συγκεκριμένο θέμα, και 
έφυγε η καθαριότητα ως άσχετα θέματα αλλά αναφέρθηκαν, θα πω το εξής: Εννιά μέρες πριν το 
δικαστήριο δεν μπορεί να ερωτώμεθα εδώ μέσα, να δώσουμε απάντηση η οποία πιθανότατα να 
χρησιμοποιηθεί σε μια δίκη σε εννιά μέρες απ’ τον οποιοδήποτε. Όποιος θέλει να πάρει τέτοιου 
είδους απαντήσεις πρέπει να τις κάνει γραπτά και ζητώ ταπεινά να με συγχωρέσετε γι’ αυτό που θα 
πω, έπρεπε εκείνη τη στιγμή να επαναλάβετε αυτή τη ρήση σας που πολύ ορθά λέτε, ότι οι 
απαντήσεις είναι αυτές που είναι και κανείς δεν δικαιούται εκείνη τη στιγμή να απαιτεί απαντήσεις 
ολοκληρωμένες ή όπως τις θέλει αυτός.  

Θα τις πάρει όπως πρέπει να τις πάρει από εμάς, εμείς θα κριθούμε και μπορεί να επανέλθει 
και μπορεί να επανέλθει και γραπτά. Αυτό και μόνον αυτό, τη ρήση τη δική σας είπα στον 
κ.Καγκελίδη, ο οποίος τέλος πάντων είχε την αντίδραση που είχε. 

Πρόεδρος: Σωστά είπατε, σωστά. 
Παπαδόπουλος: Επίσης να πω και κάτι άλλο, και η αναφορά του κ. Μαρκούλη για την 

καθαριότητα ήταν τελείως εκτός θέματος πρόεδρε. Πρέπει να τους σταματάτε, φτάνει, δεν μπορεί 
να τα ανακατεύουμε όλα. Είπαμε για το αλάτι δεν έχουμε εγκαταστάσεις, δεν χρησιμοποιούμε 
ξένες εγκαταστάσεις, πήραμε τόσο που χρειαζόμαστε, χιόνισε, πήραμε συγχαρητήρια από κάποιους 
συμπολίτες μας, υπήρχαν και γκρίνιες, αλλά κατά γενική ομολογία υπήρξαν συγχαρητήρια για τις 
υπηρεσίες πρώτα και για εμάς μετέπειτα, από εκεί και πέρα τελείωσε. Τι να κάνουμε; Υπονοούν οι 
κύριοι συνάδελφοι ότι δεν πρέπει να καθαρίζουμε την πόλη; Δεν πρέπει να εξασφαλίζουμε την 
πρόσβαση στα σπίτια; Γι’ αυτό έπρεπε να κρατήσουμε το αλάτι για την επόμενη χρονιά; 

Ασλάνογλου: Αν τα πάρουμε ένα-ένα τα θέματα της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού, το 
πρώτο είναι έκτακτο, το άλλο είναι πρόβλεψη, το άλλο είναι αποθηκευτική πολιτική, τα οποία 
μπορούν να επηρεάσουν έναν προϋπολογισμό, υπάρχουν έργα τα οποία ανακλήθηκαν στο ΣτΕ, 
εξακολουθούν και να…. γιατί δεν καταφέραμε να εκτελέσουμε λόγω ενδεχόμενα καιρικών 
συνθηκών, υπάρχουνε ζητήματα όπως πράξεις τακτοποίησης που δεν μπορεί να προβλεφθεί, μας 
υποχρεώνει ο Νόμος, δηλαδή το 90% των πραγμάτων δεν μπορούσαν να προβλεφθούν από αρχής, 
με αποτέλεσμα να τα φέρνουμε τώρα εδώ. Δεν μπορεί να γίνει διαφορετικά, αν δεν τα φέρουμε 
σημαίνει καθυστερούμε.  

Όπως και με το Μουσικό σχολείο, κάναμε μια πραγματικά ηρωική προσπάθεια για να 
μπορέσουμε να τακτοποιήσουμε τα παιδιά, βγάλαμε άδεια, αυτά τα πράγματα απαιτούν ένα 
χρονικό περιθώριο και πιο μπροστά απ’ όλα προηγείται ο προϋπολογισμός, αν δεν έχει νούμερο 
στον προϋπολογισμό δεν γίνεται τίποτα. 

Πρόεδρος: Να παρακαλέσω τους συναδέλφους, ότι ο καθένας αντιλαμβάνεται κατά το πώς 
νομίζει εκείνος το σωστό, το κάθε θέμα, ας σεβαστεί λοιπόν την άποψη του καθένα. Μην 
επιμείνουμε με τόνους οξείς ότι ντε και καλά κάνει ο απέναντι λάθος, μπορεί και εμείς να κάνουμε 
λάθος, αλλά ας σεβαστούμε τις απόψεις. Δίνονται απαντήσεις, όπως πολύ σωστά ειπώθηκε, όποιες 
απαντήσεις, ανεπαρκείς, ανεπαρκείς, καταγράψτε την ανεπάρκεια των απαντήσεων και να 
επανέλθουμε. Έτσι προάγεται ο διάλογος, έτσι νομίζω ότι μπορούμε να κάνουμε δουλειά εδώ μέσα.  

Μαρκούλης: Πρόεδρε, όσον αφορά το σχόλιο του Δημάρχου για τα κοιμητήρια, δική μας 
αρμοδιότητα δεν είναι είτε επί του φυσικού είτε επί του τεχνητού.. 

Πρόεδρος: Ήταν άστοχο κ.Μαρκούλη ήταν άστοχο, μην συνεχίζεται εκτός θέματος. 
Μαρκούλης : Ωραία, εν πάση περιπτώσει ο Δήμος….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Έχει δικαίωμα δευτερολογίας κ. Λυκοστράτη 
Λυκοστράτης: Επίτηδες το κάνει………. 
Πρόεδρος: Κε Λυκοστράτη, έχει δικαίωμα δευτερολογίας και τον διακόπτεται. Τον διέκοψα 

εγώ ότι είναι εκτός θέματος. Τι είναι αυτά τώρα κ.Λυκοστράτη; Τι είναι; Τι παριστάνει ο καθένας 
από εσάς; 

Λυκοστράτης: Έχουμε ένα απόθεμα αλάτι…… 
Πρόεδρος: Κύριε Λυκοστράτη τι παριστάνετε τώρα; Πείτε μου τι παριστάνεται; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Δίνετε δικαίωμα στον καθένα να πετάγεται. 

ΑΔΑ: 7Ρ4ΔΩ9Ο-ΝΕΣ



(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Κε Λυκοστράτη δίνετε το δικαίωμα στον καθένα εσείς να πετάγεται όπως και 
εσείς. 

Λυκοστράτης: Συγνώμη πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ. 
Λυκοστράτης : Ζητάω συγνώμη. 
Πρόεδρος: Εντός θέματος κ.Μαρκούλη. 
Μαρκούλης: Ναι πρόεδρε, όσον αφορά τα κοιμητήρια, να πω το εξής,…… 
Πρόεδρος: Όχι για τα κοιμητήρια, ήταν άστοχη η παρέμβαση του Δημάρχου. 
Μαρκούλης: Ήταν άστοχη, αλλά την επιλογή της κατεύθυνσης της Βενιζέλου προς τα 

κοιμητήρια, την επέλεξαν άλλοι. Λοιπόν και μιλήσουμε και για τα πολιτικά κοιμητήρια κάποια 
στιγμή πρόεδρε……. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης : Το πολιτικό κοιμητήριο αυτής της……… 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Σας παρακαλώ πρόεδρε, δευτερολογία πρόεδρε. Δευτερολογία, 

δευτερολογία….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Δευτερολογία πρόεδρε, δεν σέβεστε….. ξέρετε….. 
Πρόεδρος: Σας διακόπτω γιατί τρείς φορές σας ανακάλεσα στην τάξη και δεν…. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, εδώ έγινε αναφορά σε χρησμούς, έγινε προσφυγή στο μαντείο των 

Δελφών απ’ τον αρμόδιο αντιδήμαρχο ο οποίος έχει ιδιαίτερη….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Ο κ.Παπαδόπουλος έχει… 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης : ….ο κ. Παπαδόπουλος μιλάει….  
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Σας παρακαλώ πρόεδρε… 
Πρόεδρος : Ψηφίζουμε κύριοι. Ψηφίστε. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Μου αφαιρείτε εμένα το λόγο; 
Πρόεδρος : Σας τον αφαιρώ γιατί είστε εκτός θέματος. Τρείς φορές σας ανακάλεσα. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Σας τον αφαιρώ, ναι. 
Μαρκούλης: Ευχαριστώ πολύ πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Ψηφίζουμε κύριοι. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως 

αυτή αναφέρεται στην τρίτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Μαρκούλης: Λειτουργείτε καθ’ υπαγόρευση πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Όχι καθ’ υπαγόρευση κύριε. Τρείς φορές σας ανακάλεσα στην τάξη, να είστε 

εντός θέματος και γράψατε όλους τους συναδέλφους στα παλιά σας τα παπούτσια. Λοιπόν 
συμμορφωθείτε λίγο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Σ.Ασλάνογλου μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Κε Ασλάνογλου θα διακόψω τα συνεδρίαση, κ. Ασλάνογλου 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Να απαντάς σ’ αυτά που σε ρωτάω και όχι αυτά που θέλεις εσύ……. 

κατάλαβες; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος : Διακόπτεται η συνεδρίαση για 10΄ λεπτά κύριοι. 
Δήμαρχος :…..άντε συμμαζέψου λίγο, άντε συμμαζέψου……. Δεν είσαι…… μας απειλείς 

κιόλας, άντε συμμαζέψου… 
(Σε αυτό το σημείο ο Πρόεδρος του Δ.Σ. διακόπτει τη συνεδρίαση του Δ.Σ. για δέκα λεπτά) 
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Πρόεδρος: Έχετε να υποβάλλετε ερωτήσεις για την δ΄ παράγραφο της αναμόρφωσης; 
Μελιόπουλος: Μπορούμε να κάνουμε κάποια πρόβλεψη για το πότε θα ολοκληρωθεί το 

έργο; Η πηγή χρηματοδότησης, τα ποσά, είναι εξασφαλισμένα για να ολοκληρωθεί τέλος πάντων 
το έργο; 

Λαζαρίδης: Σχετικά με την αποχέτευση Πανοράματος είμαστε ακριβώς στο τέλος, 
περιμένουμε τα ηλεκτροπαραγωγά ζεύγη, δηλαδή στη σύνδεση, υπάρχει και η σχετική πίστωση 
όπως αναγράφεται, στο δε άλλο, έχουμε διαλύσει τη σύμβαση, απλά την πίστωση αναμορφώνουμε 
ώστε να μπορέσει να πληρωθεί ο άνθρωπος. Υπάρχει πίστωση, το έργο τελειώνει, όπως είπε και ο 
πρόεδρος είμαστε στις συνδέσεις, το δε άλλο είναι η εξασφάλιση των 5.735,00€. 

Μαρκούλης : Όπως της θέσεως πρόεδρε έτσι; Λόγω της γενικής θέσεως; 
Πρόεδρος : Της γενικής θέσεως, ναι, ναι. Κατανοητό. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του 

προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται στην τέταρτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Πρόεδρος: Για την πέμπτη παράγραφο ερωτήσεις παρακαλώ.  
Καραπαναγιωτίδης: Ποια εταιρεία έχει κάνει τη μελέτη; 
Λαζαρίδης: Διαλύθηκε η σύμβαση γιατί όπως είχα πει έγκαιρα σε εκείνη τη φάση, με βάση 

αλλαγή του κανονισμού, υπήρξαν και άλλες μελέτες που δεν είχαν προβλεφθεί, οπότε παρέδωσαν 
τη μελέτη στο στάδιο που είχαν την υποχρέωση, διαλύουμε τη σύμβαση μέχρι να κάνουμε 
γεωτεχνικά, στατικά και ότι άλλο αφορά σε εκείνον το δρόμο. Εξαιτίας της αύξησης των 
απαιτήσεων που προέκυψαν σ’ αυτή τη διετία με βάση σχετικό Π.Δ. που είχα αναφέρει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην πέμπτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην έκτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην έβδομη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Πρόεδρος: Το επόμενο. Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης. 

Ερωτήσεις; 
Μπέκης: Τι είναι αυτό το πράγμα; 
Μελιόπουλος: Που θα τοποθετηθεί το κλειστό κύκλωμα τηλεόρασης;  
Δεύτερη ερώτηση: Στην παραπάνω παράγραφο, σε διαφορετικούς κωδικούς βέβαια, 

προσθέσαμε 2.000,00€ για τις παιδικές χαρές, θα το πω χονδρικά. Εδώ αφαιρούμε 5.000,00€ από 
προμήθεια υλικών, τέλος πάντων, πάρκων και παιδικών χαρών. Βάζουμε λεφτά στις παιδικές χαρές 
δύο προς…. άλλος κωδικός αλλά το…. 

Πρόεδρος : Γιατί αφαιρούμε λεφτά λέει, εντάξει. 
Μελιόπουλος :…. στις παιδικές χαρές πάνε κι αυτά. 
Αποστολόπουλος: Τι θα εξυπηρετεί η εγκατάσταση του κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης 

και τι το μικρό δίκτυο ηλεκτροφωτισμού, που δίνουμε μάλιστα και 5.000,00€, ενώ θα μπορούσαμε 
να τα δώσουμε για τις παιδικές χαρές που μας γράφουν και οι εφημερίδες; Ήταν η «ΑΓΟΡΑ», είχε 
την Βέροια το Σάββατο για ελλείψεις στις παιδικές χαρές. 

Παπαδόπουλος: Η «ΑΓΟΡΑ», δεν ξέρω ποια εφημερίδα είναι αυτή, είναι blog, δεν το 
διάβασα το δημοσίευμα, ελλείψεις έχουμε πει……… ααα, τόσο καλά…. παλιότερα είχαμε πάρει 
και συγχαρητήρια από το Υπουργείο, τέλος πάντων δεν πειράζει.  

Οι ελλείψεις έχουν επισημανθεί, έχουν γίνει οι σχετικές μελέτες, μπήκαν στον 
προϋπολογισμό κάποια χρήματα, τώρα εδώ γίνονται κάποιες μικρές τακτοποιήσεις διότι υπήρχαν 
πολλά…. Αυτό που βλέπετε που αφαιρούμε για να πάμε εκεί, υπάρχουν πολλά πράγματα όπως 
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είπαμε και πριν, το είπε και ο Δήμαρχος, σε κάποιες τακτοποιήσεις που γίνονται και πολλά υλικά 
από..… για να μην προμηθευόμαστε υλικά από αλλού για αλλού, αυτά είναι θέμα τακτοποίησης, 
δεν αποδυναμώνεται σε καμία περίπτωση ούτε αλλάζει η σκέψη μας για την ολοκλήρωση των 
παιδικών χαρών και της πιστοποίησης όσων απ’ αυτών είναι δυνατό.  

Δεύτερον, εάν μιλάμε τώρα για το κλειστό κύκλωμα που είναι και το πιο σημαντικό, το 
κλειστό κύκλωμα λοιπόν, υπάρχει σοβαρό πρόβλημα στο χώρο του σταθμού μεταφόρτωσης που 
εκεί γίνονται συνεχείς διαρρήξεις, κλοπές, παίρνουν μπαταρίες, παίρνουν απ’ τα οχήματα 
πετρέλαια και δημιουργείται συνεχώς βλάβη για το Δήμο μέχρι τώρα.  

Το τελευταίο μόνο διάστημα, πάνω από 2.500 υλικά, μπαταρίες, πετρέλαια, ηλεκτρονικά, 
ηλεκτρομηχανολογικά έχουν κλαπεί. Το σύστημα του φωτισμού είναι για να υποβοηθήσει το 
κλειστό κύκλωμα το οποίο θα παρακολουθεί το χώρο και θα είναι και συνδεδεμένο, τουλάχιστον σε 
πρώτη φάση με εμάς, όπου θα περιλαμβάνει και συναγερμό που θα είναι συνδεδεμένος και με την 
Αστυνομία. Θα τοποθετηθεί λοιπόν στο σταθμό εκεί, θα λειτουργεί ώρες….. καταρχήν ήδη έχουμε 
ξεκινήσει τη διαδικασία των χαρτιών που χρειάζεται για την αδειοδότηση, γιατί σε χώρους κοινούς 
όπου υπάρχει προσωπικό χρειάζεται ειδική άδεια, έχουν γίνει διαδικασίες και έχουμε προχωρήσει 
στη προέγκριση και πάμε και για έγκριση. Πριν τοποθετηθούν θα έχουμε και την έγκριση και τη 
σχετική σήμανση. Όλα λοιπόν θα γίνουν νόμιμα, με την σχετική άδεια και μπαίνουν για λόγους 
ασφαλείας και τίποτε άλλο. Θα δουλεύουν από τη στιγμή που θα κλείνει ο σταθμός μεταφόρτωσης 
σε πρώτη φάση. 

Μελιόπουλος: Μια σύντομη τοποθέτηση πρόεδρε. Δεν αμφισβητώ τις προθέσεις των 
διοικούντων του Δήμου, να προστατέψουν την υπηρεσία του Δήμου, θεωρούμε όμως ότι όχι απλά 
είναι ανεπαρκές, δεν πρόκειται να λειτουργήσει αυτό το σύστημα, γιατί όπως έκλεψαν τια 
μπαταρίες που διαβάσαμε, θα κλέψουν και το κλειστό κύκλωμα τηλεόρασης. Σε κάθε περίπτωση 
όμως και οι ενστάσεις μας είναι για το από πού αφαιρούνται αυτά τα 5.000,00€. Να ήταν κάποιο 
άλλο που κατά τη γνώμη μας δεν απευθύνεται στις λαϊκές ανάγκες, στις παιδικές χαρές, θα το 
σκεφτόμασταν να το ψηφίσουμε. Όμως αυτό θα το καταψηφίσω. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην όγδοη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 

Ν.Νπέκης, Π.Παπαδίνα, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην ένατη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Σ.Στουγιάννος. 
Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την δέκατη 

παράγραφο της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού;  
Μπέκης: Να μας εξηγήσει λίγο ο κ. αντιδήμαρχος, είναι γενικό. 
Ασλάνογλου: Οφείλεται από πράξη τακτοποίησης και έχει εξαντληθεί το ποσό των….. ήδη 

από το ποσό που προβλέφθηκε των 30.000,00€ έχει εξαντληθεί το ποσό των 28.000,00€, με 
αποτέλεσμα για μέχρι το τέλος του έτους ήδη έχει εξαντληθεί και χρειάζεται ακόμα 10.000,00€. 

Μελιόπουλος: Πρόεδρε δεν είναι ακριβώς τοποθέτηση, θέλω να δηλώσω ότι τις 
μετακινήσεις υπαλλήλων με τη δημιουργία καινούργιων κωδικών, θα τις ψηφίσω. Για αυτό που 
αφορά τις λοιπές επιστροφές, θα ψηφίσω λευκό. 

Πρόεδρος: Μάλιστα. Καταγράφηκε η τοποθέτησή σας κ.Μελιόπουλε. Συμφωνείτε για την 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται στην δέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν δεκατέσσερις (14) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, 

Ι.Κυρατλίδης, Μ. Σουμελίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, Ι.Παπαγιάννης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, Γ. 
Μελιόπουλος. 

Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την ενδέκατη 
παράγραφο του προϋπολογισμού; 
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Αποστολόπουλος: Κε Παπαδόπουλε, για πόσο χρονικό διάστημα θα γίνει η μίσθωση αυτού 
του γερανοφόρου οχήματος; θα είναι για όλο το χρόνο; Για ένα μήνα; Θα υπάρξει σύμβαση και το 
ποσό δεν το θεωρείται λίγο υπερβολικό; Ζητήσατε άλλες προσφορές; Κάνατε μια εκτίμηση που 
περίπου μπορεί να είναι το ποσό της μίσθωσης; 

Μπέκης : Δεν είναι δυνατόν όταν παρουσιάζεται το πρόβλημα, ας πούμε πέφτει ένα δέντρο, 
να γίνεται τότε και να μην υπάρχει μίσθωση; 

Πρόεδρος: Πληρώνουμε τα μαλλιά της κεφαλής μας. 
Παπαδόπουλος: Λοιπόν, μισό λεπτό, αυτό εδώ είναι η δημιουργία του κωδικού. Ο κωδικός 

θα πηγαίνει ανάλογα με τα δέντρα και μπορεί να είναι λίγα μπορεί να είναι και πολλά στο σύνολό 
τους. Είναι για όλη τη χρονιά, είναι ένας κωδικός, έχει να κάνει με το πώς πρέπει να προσέχουμε μ’ 
αυτά τα πράγματα, για τις έκτακτες ανάγκες και όταν δεν μπορούν τα δικά μας μηχανήματα, μόνο 
τότε και όσον αφορά για το αν κάνουμε οικονομία και παίρνουμε προσφορές, βεβαίως και 
προσφορές παίρνουμε και οικονομία κάνουμε και με Βεροιώτες δουλεύουμε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην ενδέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 

Γ. Μελιόπουλος, Α.Μαρκούλης, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα.  
Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την δωδέκατη 

παράγραφο του προϋπολογισμού; 
Λαζαρίδης: Πρόεδρε, εκεί συνέβη πριν από δύο μήνες περίπου ένα τραγικό γεγονός, 

ήμασταν τυχεροί, γύρω στις 6 το πρωί αποκολλήθηκε ένα κομμάτι βράχου, εκεί όπου ίσως θα 
θυμάστε. Αριστερά απ’ τη μεριά του Γηροκομείου το πρανές είναι κατακόρυφο, κοιτώντας το 
κανείς θεωρεί ότι ευσταθεί, πλην όμως όλα αυτά τα δέντρα, το ριζικό σύστημα, διαβρώνουν το 
βράχο και μάλιστα την πουρόπετρα, έφυγε ένα κομμάτι από το πρανές, ευτυχώς δεν περνούσε 
κανείς και από τότε κάναμε μια μελέτη προκειμένου να το αποκαταστήσουμε ώστε να μην 
ξανασυμβεί γιατί δεν μπορούμε να ξέρουμε τις συνέπειες και γι’ αυτό είναι έκτακτο.  

Μπέκης: Θα ήθελα να ρωτήσω, αν σ’ αυτό τον κωδικό και μ’ αυτά τα χρήματα θα υπάρξει 
αποκατάσταση τέτοιου είδους που κατά 90%, δεν ξέρω πώς να το ορίσω τώρα, δεν μπορούμε να το 
ορίσουμε κιόλας, εν πάσει περιπτώσει να μην ξανασυμβεί, έτσι αυτό που είπα, αυτό το πράγμα, αν 
είναι μέσα σ’ αυτόν τον κωδικό και σ’ αυτό το ποσό. Αυτό ή είναι μόνο για μια αποκατάσταση; 

Λαζαρίδης: Βρισκόμασταν ανάμεσα σε δύο λύσεις, η πρώτη αφορούσε σε μερική 
αποκατάσταση, δηλαδή του τμήματος που αποκολλήθηκε και η δεύτερη σε όλο το πρανές.  

Η μια είχε κόστος γύρω στα 10.000,00€ και η άλλη 20.000,00€ οπότε ήταν λογικό να 
προτιμήσουμε τη λύση αυτή, ώστε η κλίση του πρανούς από κατακόρυφη πλέον έως και αρνητική, 
δηλαδή καμιά φορά όταν το βλέπεις, να πέφτει και επάνω σου δηλαδή είναι και προς τον δρόμο 
μεριά, να γίνει οξεία, να αμβλυνθεί δηλαδή η κατακόρυφη κλίση, με την δημιουργία ενός παταριού 
ενδιάμεσα, έτσι ώστε να φύγει ότι είναι χαλαρό, ότι έχει ρίζες και όλα αυτά. Φανταστείτε και ότι 
από εκεί πηγαινοέρχονται και οι μαθητές για το σχολείο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δωδέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Σ.Στουγιάννος, Γ.Μελιόπουλος, 

Α.Μαρκούλης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 29-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 2974/22-1-2015 απόφαση του Υπ. Εσωτερικών 
3.- Την με αρ. πρωτ. ΦΒ1/Ε5.5/9449/410/27-4-2012 απόφαση του Γ.Γ. Ενέργειας και Κλιματικής 
Αλλαγής, όπως αυτή τροποποιήθηκε και ισχύει με την με αρ. πρωτ. 13/04-05/187/69/3-1-2014 
απόφαση. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος του Δήμου 
έτους 2015, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
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5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του άρθρου 
8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και 
κοινοτήτων». 
6.- Τα αποτελέσματα των επί μέρους ψηφοφοριών. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 

Αποφασίζει  
 

Ι) Ομόφωνα: Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.004 και τίτλο 

«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής των βουλευτικών 
εκλογών της 25η Ιανουαρίου 2015» με ποσό 12.025,00€ 

   Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 10.6012 και τίτλο «Αποζημίωση 
υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές» με ποσό 12.025,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ 

ΙΙ) Κατά Πλειοψηφία:  
Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
1.- Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.003 και τίτλο 

«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» με 
ποσό 28.000,00€. 

Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 15.6484.001 και τίτλο «Προμήθεια 
για σίτιση μαθητών μουσικού σχολείου» με ποσό 28.000,00€ από Έσοδα ΥΠΕΣ. 

2.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
10.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α.30.7333.018 και τίτλο «Προμήθεια αλατιού για 
αποχιονισμό οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2015» με ποσό 10.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

3.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
30.800,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7326.010 και τίτλο «Ολοκλήρωση εργασιών 
αποχέτευσης Πανοράματος» με ποσό 30.800,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ. 

4.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
735,22€ από τον Κ.Α. 30.7411.005 με τίτλο «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - Χημικοτεχνική 
μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» και ενισχύει την πίστωση 
με Κ.Α. 30.7411.001 και τίτλο «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με 
Πανόραμα» με ποσό 735,22€ από Ίδια Έσοδα. 

5.- Στο σκέλος των Εσόδων και στον Κ.Α. 1328.001 με τίτλο «Επιχορήγηση  ΕΣΠΑ» 
προβαίνει σε μείωση ποσού 373.071,14€. 

Στο σκέλος των Εξόδων προβαίνει σε διαγραφή ποσού 373.071,14€ από τους Κ.Α.: α) 
30.7341.010 με τίτλο «Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή συμβολής των οδών Ξενοφώντος και 
Εθνικής Αμύνης»  ποσό 73.826,33€ από  Έσοδα ΕΣΠΑ, β) 30.7341.011 με τίτλο «Δημοσιότητα - 
Ενημέρωση (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)»  ποσό 41.344,00€ από  Έσοδα ΕΣΠΑ, γ) 30.7341.012 με 
τίτλο «Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)» ποσό 31.996,83€ από  
Έσοδα ΕΣΠΑ, δ) 30.7341.015 με τίτλο «Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας» ποσό 
82.689,08€ από Έσοδα ΕΣΠΑ και ε) 30.7341.009 με τίτλο «Ενεργειακή αναβάθμιση και 
εγκατάσταση λέβητα  4ου δημοτικού Βέροιας» ποσό 143.214,90€. 

6.- Στο σκέλος των Εξόδων:   
Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 2.000,00€ από τον Κ.Α. 

35.6672.001 με τίτλο «Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων».  
Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 8.000,00€ και α) Ενισχύει την 

πίστωση με Κ.Α. 35.7131.001 και τίτλο «Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών 
εξαρτημάτων για την λειτουργία  των πάρκων και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€ και β) 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.001 και τίτλο «Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα 
Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

7.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
5.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6662.001 με τίτλο «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης 
πάρκων και παιδικών χαρών» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.7326.003 και τίτλο 
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«Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης (CCTV) και μικρού δικτύου 
ηλεκτροφωτισμού» με ποσό 5.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

8.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
9.937,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7333.017 και τίτλο «Συντήρηση οδών 
Δημοτικής Ενότητας Δοβρά 2014» με ποσό 9.937,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ. 

9.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
12.000,00€ και α) ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 80.8261.001 και τίτλο «Λοιπές επιστροφές» με 
ποσό 10.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6422 και τίτλο «Οδοιπορικά έξοδα και 
αποζημίωση μετακινούμενων υπαλλήλων» με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

10.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
3.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6264 με τίτλο «Συντήρηση και επισκευή λοιπών μηχανημάτων» και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6233.001 και τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για 
κοπή επικίνδυνων δένδρων σε κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

11.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
20.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 και τίτλο «Διευθέτηση του πρανούς 
της16ης Οκτωβρίου» και ποσό 20.000,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Β) Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2015. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  22 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Α. Βοργιαζίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Κ. Πιστοφίδης  
Γ. Σοφιανίδης  Σ. Λυκοστράτης  
Ν. Μωυσιάδης  Ι. Καραγιάννης  
Π. Τσαπαρόπουλος  Ν. Αγγέλου  
Β. Λυκοστράτης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-2-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ι. Παπαγιάννης 
Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 3/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 22/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναμόρφωση (2η) προϋπολογισμού και τεχνικού 
προγράμματος Δ. Βέροιας, έτους 2015. 

 
Σήμερα 2 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 29-1-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  41 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Ι.Χειμώνας, 18)Λ.Ακριβόπουλος, 19)Σ.Ασλάνογλου, 20)Γ.Ορφανίδης, 
21)Ε.Ιακωβίδου, 22) Χ. Γαϊτάνου, 23) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 24)Α.Σιακαβάρας, 25)Θ.Τέτος, 
26)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 27)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. Σουμελίδης, 29) Ν. Τσιαμήτρος, 30)Ζ.Πατσίκας, 
31)Α. Καγκελίδης, 32)Γ.Γουλτίδης, 33)Ι.Παπαγιάννης, 34)Η.Τσιφλίδης, 35)Σ.Ελευθεριάδου, 
36)Ν.Μπέκης, 37)Π.Παπαδίνα, 38)Α.Αποστολόπουλος, 39)Α.Μαρκούλης, 40)Σ.Στουγιάννος, 
41)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                         
Ε.Γκόγκα, Α.Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η.Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Ν.Αγγέλου, 
Σ.Λυκοστράτης, Ε.Μοτσιόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, 
Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, 
Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 20/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 22/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ.Μελιόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν 
οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 24/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Ι.Κυρατλίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 25/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μελιόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης, Λ.Ακριβόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 29/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Δ.Τραπεζανλής. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 34/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 36/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 62/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 29-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι: 
Α) Με την αρίθμ. 2974/22-1-2015 απόφαση του Υπουργείου Εσωτερικών επιχορηγήθηκε ο 

Δήμος μας με το ποσό των 12.025,00€, για την καταβολή της αποζημίωσης των υπαλλήλων του, οι 
οποίοι εργάσθηκαν στα ειδικά εκλογικά συνεργεία κατά την προπαρασκευή και διεξαγωγή των 
βουλευτικών εκλογών της 25ης Ιανουαρίου 2015. 

Επειδή το ανωτέρω ποσό δεν προβλέφθηκε στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, 
είναι ανάγκη να προβούμε σε αναμόρφωσή του με την δημιουργία αντίστοιχου Κ.Α. στο σκέλος 
Εσόδων.  

Β) Με το από 19/01/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα το Τμήμα Προμηθειών μας γνωρίζει ότι, 
με την ολοκλήρωση του διαγωνισμού προμήθειας για την σίτιση των μαθητών του μουσικού 
σχολείου και την υπογραφή της σχετικής σύμβασης, η οποία λήγει τον Μάιο του 2015, καλύπτεται 
η υπάρχουσα πίστωση. 

 Για την έναρξη της διαδικασίας διενέργειας του διαγωνισμού για την σχολική περίοδο 
2015-2016 θα απαιτηθεί ενίσχυση της πίστωσης με επιπλέον ποσό 28.000,00€. Η πίστωση θα 
προέλθει από επιχορήγηση του ΥΠΕΣ. 

Γ) Με το από 12/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού με την δημιουργία σχετικού Κ.Α. για την προμήθεια άλατος. 

Η πίστωση που θα απαιτηθεί ανέρχεται στο ποσό των 10.000,00€, για να καλύψει την 
προμήθεια  150 τόνων άλατος για την αντιμετώπιση των δυσμενών καιρικών συνθηκών. 

Επειδή στον τρέχοντα προϋπολογισμό δεν προβλέφθηκε σχετική πίστωση, θα πρέπει να 
προβούμε σε αναμόρφωση με την δημιουργία σχετικής πίστωσης, που θα προέλθει από το 
Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

Δ) Με το από 13-1-2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα η Δ/νση Τεχνικών μας ενημερώνει ότι 
λόγω μη ολοκλήρωσης των εργασιών του έργου «Ολοκλήρωση εργασιών αποχέτευσης 
Πανοράματος», θα πρέπει να το εντάξουμε στον τρέχοντα προϋπολογισμό, ως συνεχιζόμενο, με 
πίστωση 30.800,00€. Οι πιστώσεις θα προέλθουν από το Αποθεματικό Κεφάλαιο με πηγή 
χρηματοδότησης ΣΑΤΑ. 

Ε) Με το από 12/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα  η Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών  μας 
ενημερώνει ότι, στα πλαίσια της αποπληρωμής του 2ου και τελικού λογαριασμού συνολικού ποσού 
5.735,22€ της μελέτης με τίτλο «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με 
Πανόραμα» και εγγεγραμμένη πίστωση στον προϋπολογισμό ποσού 5.000,00€, απαιτείται η 
ενίσχυση του υπάρχοντος  Κ.Α. με ποσό 735,22€. 

 Η πίστωση θα προέλθει από τον Κ.Α. 30.7411.005 «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - 
Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» ο οποίος 
θα απομειωθεί κατά το ποσό των 735,22€. 

 ΣΤ)  Σύμφωνα με το από 27/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Προγραμματισμού, 
στον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα έτους 2015 περιλαμβάνεται σειρά υποέργων ,που αφορούν 
στην υλοποίηση της πράξης «Εξοικονόμηση ενέργειας Βέροιας» ,ήτοι: 

 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

175.000,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.011 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Δημοσιότητα - Ενημέρωση 41.344,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.012 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  31.996,83 ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  6.500,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.015 ΜΕΛΕΤΗ Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας  82.689,08 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 285.000,00 

ΕΣΠΑ 
175.405,68 
και ΣΑΤΑ 
24.483,77 
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Η πράξη είχε ενταχθεί με την Α.Π. ΦΒ1/Ε5.5/9449/410/27.04.2012 απόφαση του Γενικού 
Γραμματέα Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής με θέμα «ένταξη της Πράξης «Εξοικονόμηση ενέργειας 
Βέροιας», στο Ε.Π. «Μακεδονία-Θράκη» ,όπως τροποποιήθηκε με την Α.Π. 13/04-05/187/69/03-01-2014 
που ισχύει. 

Ωστόσο μετά από έγγραφο της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του Ε.Π. «Ανταγωνιστικότητα και 
Επιχειρηματικότητα» με θέμα «Σχέδιο εξυγίανσης της δράσης «Εξοικονομώ των ΟΤΑ»» ,σειρά αποφάσεων 
ένταξης πράξεων ανακλήθηκαν. 

Ο Δήμος Βέροιας κατόρθωσε να διασώσει μέρος των υποέργων της πράξης. Τα υποέργα που μένει 
να υλοποιηθούν είναι  

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

……………….. ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση (ΠΡΟΓΡ. 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  ……………… ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας ………………. 

ΕΣΠΑ 
……… και 

ΣΑΤΑ 
24.483,77 

Το υποέργο «Υπηρεσίες προετοιμασίας φακέλου για υποβολή πρότασης στο πρόγραμμα 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ» έχει ήδη υλοποιηθεί και αποπληρωθεί και δεν περιλαμβάνεται στον πιο πάνω πίνακα- 
υπάρχει όμως στην απόφαση αναπροσαρμογής της ανάλογης της ένταξης με ποσό 29.750,00€-. 

Το σύνολο της πράξης από 618.968,93€, περιορίζεται στο ποσό των 254.725,00 € και οι 
χρηματοδοτήσεις ανά υποέργο είναι οι εξής (τα ποσά είναι αυτά που έχουν συμβασιοποιηθεί) : 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

101.173,67 ΕΣΠΑ 

30/7341.013 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Ενεργειακή Επιθεώρηση (ΠΡΟΓΡ. 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  6.500,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 

 
141.785,10 

ΕΣΠΑ 
117.301,33 
και ΣΑΤΑ 
(24.483,77) 

 
Σύνολο ΕΣΠΑ: 29.750,00+101.173,67+6.500,00+117.301,33=254.725,00 €. 
Υστερα από τα ανωτέρω καλείται το Δ.Σ. να προβεί σε αναμόρφωση του προϋπολογισμού και 

τεχνικού προγράμματος  τρέχοντος  έτους  με την διαγραφή των έργων: 
 

30/7341.011 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Δημοσιότητα - Ενημέρωση 41.344,00 ΕΣΠΑ 

30/7341.012 ΥΠΗΡΕΣΙΑ Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος 
(ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)  31.996,83 ΕΣΠΑ 

30/7341.015 ΜΕΛΕΤΗ Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας  82.689,08 ΕΣΠΑ 

 
 Και στην αναμόρφωση των παρακάτω έργων με τις αντίστοιχες πιστώσεις που εγκρίθηκαν: 

30/7341.010 ΕΡΓΟ 
Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή 
συμβολής των οδών Ξενοφώντος και Εθνικής 
Άμυνας 

101.173,67 ΕΣΠΑ 

30/7341.009 ΕΡΓΟ Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση 
λέβητα   4ου δημοτικού Βέροιας 

 
141.785,10 

ΕΣΠΑ 
117.301,33 
και ΣΑΤΑ 

(24.483,77) 
 

 
Ζ)  Με το από 28/1/15 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 

ενίσχυση του Κ.Α. 35.7131.001 «Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών εξαρτημάτων 
για την λειτουργία  των πάρκων και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€, για την αντιμετώπιση 
αυξημένων αναγκών της Υπηρεσίας. Η πίστωση θα προέλθει από τον Κ.Α. 35.6672.001 
«Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων». 

Επίσης προτείνεται η δημιουργία πίστωσης για την υπηρεσία Νεκροταφείων με τίτλο 
«Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€, το οποίο θα 
προέλθει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

Η) Με το από 28/1/15 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος προτείνεται η 
δημιουργία νέου Κ.Α. με τίτλο Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης 
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(CCTV) και μικρού δικτύου ηλεκτροφωτισμού με ποσό 5.000,00€. Η πίστωση θα προέλθει από τον 
Κ.Α. 35.6662.001 «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης πάρκων και παιδικών χαρών». 

Θ) Με το από 20/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών, προτείνεται η 
δημιουργία νέου Κ.Α. με τίτλο «Συντήρηση οδών Δημοτικής Ενότητας Δοβρά (2014)»  με ποσό 
9.937,00€ για την ολοκλήρωση του αντίστοιχου έργου που δημοπρατήθηκε το 2014. Η πίστωση θα 
προέλθει από το Αποθεματικό και από πιστώσεις ΣΑΤΑ 2014. 

Ι) Με την κατάρτιση του προϋπολογισμού έτους 2015 στον Κ.Α. 80.8261.001 «Λοιπές 
επιστροφές» προβλέφθηκε πίστωση ποσού 30.000,00€. Με την έναρξη του έτους ήδη ποσό 
28.000,00€ έχει δεσμευθεί με αποτέλεσμα να απαιτείται η ενίσχυσή του με επι πλέον ποσό 
10.000,00€. 

Επίσης για τις μετακινήσεις των υπαλλήλων της Υπηρεσίας Πρασίνου απαιτείται η 
δημιουργία Κ.Α. με ποσό 2.000,00€. Οι πιστώσεις θα προέλθουν από το Αποθεματικό Κεφάλαιο. 

ΙΑ) Με το από 29/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα η Δ/νση Περιβάλλοντος προτείνει την 
δημιουργία Κ.Α. με τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για κοπή επικίνδυνων δένδρων σε 
κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€. Η πίστωση κρίνεται απαραίτητη για την αντιμετώπιση 
των επικίνδυνων καιρικών φαινομένων και θα προέλθει από τον Κ.Α. 35.6264 «Συντήρηση και 
επισκευή λοιπών μηχανημάτων». 

 ΙΒ) Με το από 15/1/2015 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών προτείνεται η 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους με την μεταφορά του έργου με τίτλο 
«Διευθέτηση του πρανούς της16ης Οκτωβρίου» με πίστωση 20.000,00€ ως συνεχιζόμενο, λόγω μη 
ολοκλήρωσής του το 2014.  

Η πίστωση θα προέλθει από το Αποθεματικό και από υπόλοιπο ΣΑΤΑ 2014. 
 
Ύστερα από τα παραπάνω και σε εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 8 του Β.Δ. 

17.5/15.6.59, παρακαλείται το Δημοτικό  Συμβούλιο να αποφασίσει για την αποδοχή και 
τροποποίηση ή μη του προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2014 ως εξής: 

 Α)   Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.004 «Επιχορήγηση 
ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής των βουλευτικών εκλογών της 25η 
Ιανουαρίου 2015» με ποσό 12.025,00€ 

 Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 10.6012 «Αποζημιώση 
υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές» με ποσό 12.025,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ 

Β)  Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.003 «Επιχορήγηση ΥΠΕΣ 
για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» με ποσό 28.000,00€. 

Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 15.6484.001 «Προμήθεια για σίτιση 
μαθητών μουσικού σχολείου» με ποσό 28.000,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ. 

Γ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
10.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση  με Κ.Α.30.7333.018 «Προμήθεια αλατιού για αποχιονισμό 
οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2015» με ποσό 10.000,00€ από Ιδια Εσοδα. 

Δ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
30.800,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7326.010 «Ολοκήρωση εργασιών αποχέτευσης 
Πανοράματος» με ποσό 30.800,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ. 

 Ε) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
735,22€ από τον Κ.Α. 30.7411.005 «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - Χημικοτεχνική μελέτη 
μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 
30.7411.001 «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με Πανόραμα» με ποσό 
735,22€ από Ιδια Εσοδα. 

ΣΤ)   Στο σκέλος των Εσόδων και στον Κ.Α. 1328.001 «Επιχορήγηση  ΕΣΠΑ) προβαίνει σε 
μείωση ποσού 373.071,14€. 

Στο σκέλος των Εξόδων προβαίνει σε διαγραφή ποσού 373.071,14€ από τους Κ.Α.  
1- 30.7341.010 «Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή συμβολής των οδών Ξενοφώντος 

και Εθνικής Αμύνης»  ποσό 73.826,33€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 
2- 30.7341.011 «Δημοσιότητα - Ενημέρωση (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)»  ποσό 

41.344,00€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 
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3- 30.7341.012 «Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)» ποσό 
31.996,83€ από  Εσοδα ΕΣΠΑ. 

4- 30.7341.015 «Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας»  ποσό 82.689,08€ από Εσοδα 
ΕΣΠΑ. 

5- 30.7341.009 «Ενεργειακή αναβάθμιση και εγκατάσταση λέβητα  4ου δημοτικού 
Βέροιας» ποσό 143.214,90€. 

Ζ)  Στο σκέλος των Εξόδων:  Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
2.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6672.001 «Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων». Μεταφέρει από το 
Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 8.000,00€ και α) Ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 35.7131.001 
«Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών εξαρτημάτων για την λειτουργία  των πάρκων 
και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.001 
«Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€ από Ιδια 
Εσοδα. 

Η) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
5.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6662.001 «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης πάρκων και 
παιδικών χαρών» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.7326.003 «Προμήθεια και εγκατάσταση 
κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης (CCTV) και μικρού δικτύου ηλεκτροφωτισμού» με ποσό 
5.000,00€ από ίδια Εσοδα. 

Θ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
9.937,00€  και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7333.017 «Συντήρηση οδών Δημοτικής 
Ενότητας Δοβρά 2014» με ποσό 9.937,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ. 

 Ι) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
12.000,00€ και α) ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 80.8261.001 «Λοιπές επιστροφές» με ποσό 
10.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6422 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση 
μετακινούμενων υπαλλήλων» με ποσό 2.000,00€ από Ιδια Εσοδα. 

 ΙΑ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
3.000,00€ από τον Κ.α. 35.6264 «Συντήρηση και επισκευή λοιπών μηχανημάτων» και δημιουργεί 
νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6233.001 «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για κοπή επικίνδυνων 
δένδρων σε κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€ από Ιδια Εσοδα.  

ΙΒ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
20.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 «Διευθέτηση του πρανούς της16ης 
Οκτωβρίου» και ποσό 20.000,00€ από Εσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα  έτους 2015. 
 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, μας φέρνουν ορισμένα θέματα εδώ πέρα, για αναμόρφωση, εμείς 

έχουμε μιλήσει για την αδυναμία της παρούσας Δημοτικής αρχής να συντάξει έναν τεκμηριωμένο 
προϋπολογισμό, τα έχω ξαναπεί. Έχετε εδώ πέρα και μιλάμε τώρα για την προμήθεια άλατος, 
δηλαδή μιλάμε για αστεία πράγματα, λες και δεν υπολογίζαν ότι θα γίνει αυτό που θα γίνει αν θα 
έχουμε χιονοπτώσεις και χρειάζεται να κάνουμε τροποποιήσεις.  

Εν πάσει περιπτώσει, επειδή κάποιοι βγαίνουν έξω και λένε ότι ο Μαρκούλης και η παρέα 
του δεν ψηφίζουν, δηλαδή εννοούν την Δημοτική μας παράταξη, γιατί εμείς δεν είμαστε μικρή 
παρέα, είμαστε μεγάλη παρέα να το ξέρετε και να το ξέρουν και αυτοί οι οποίοι μας αποκαλούν 
παρέα, εμείς λέμε ότι επειδή δεν θέλουμε να ερχόμαστε απέναντι στο λαϊκό αίσθημα, ότι όσον 
αφορά την αποζημίωση των ανθρώπων που δούλεψαν για τις εκλογές, εννοείται ότι θα πρέπει να 
πάρουν τα χρήματά τους, εμείς διαφωνούμε, για να καταλάβουν και την κουλτούρα μας, 
διαφωνούμε με τον τρόπο με τον οποίο εισάγονται αυτά τα θέματα, δηλαδή έρχονται εκ του 
πονηρού και λένε, βάζουμε αυτό για να τους βάλουμε όλους τους άλλους στον ίδιο κάλαθο, των 
αχρήστων και να πούμε ότι… Εν πάση περιπτώσει…. 

Πρόεδρος: κ.Μαρκούλη, δεν μπαίνουν στον ίδιο κάλαθο, έχετε την δυνατότητα να επιλέξετε 
ποια θα ψηφίσετε, δεν είναι στο ίδιο καλάθι όλα. 

Μαρκούλης: Ωραία, λοιπόν, μόνο σ’ αυτό λέμε ναι εμείς, σε όλα τα υπόλοιπα όχι γιατί ο 
προϋπολογισμός ο οποίος στήθηκε και ψηφίστηκε πριν ένα μήνα είναι εντελώς πρόχειρος και 
επιπόλαιος. 
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Πρόεδρος: Στα υπόλοιπα λέτε όχι. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, 
όπως αυτή αναφέρεται στην πρώτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Πρόεδρος : Το δεύτερο θέμα αφορά προμήθεια για την σίτιση του Μουσικού σχολείου. 
Μελιόπουλος: Θέλω να ρωτήσω, γιατί το 2014-2015 έφτασαν οι πιστώσεις που ήταν στον 

προϋπολογισμό και γιατί δεν επαρκούν την περίοδο 2015-2016; 
Ασλάνογλου: Μιλάμε για το διάστημα το οποίο από την λήξη του σχολικού έτους και μέχρι 

το τέλος της χρονιάς, θα χρειαστεί άλλες 28.000,00€. Πέρσι δεν μπορούσε να προβλεφθεί αυτό, 
γιατί; Γιατί εμείς καταφέραμε και κάναμε την σίτιση από τον Οκτώβριο, δεν κάναμε την σίτιση το 
…. καταφέραμε και κάναμε την σίτιση από 1η μέχρι την λήξη του σχολικού έτους. Θα πρέπει να 
συνεχίσουμε, να ανοίξουμε θέση στον προϋπολογισμό ώστε να σιτιστούν και τα παιδιά από 
Σεπτέμβριο που ανοίγουν τα σχολεία μέχρι και το τέλος του έτους. Οπότε χρειάζονται άλλες 
28.000,00€. 

Να συνεχίσουμε τον διαγωνισμό δηλαδή.  
Θα μπορούσαμε δηλαδή να μην το φέρουμε τώρα, θα μπορούσαμε να το φέρουμε και λίγο 

αργότερα. Το φέρνουμε από τώρα γιατί το προβλέπουμε. 
Μελιόπουλος : Εγώ, ως Λαϊκή Συσπείρωση θα κάνω μια σύντομη τοποθέτηση. 
Μαρκούλης: Και εγώ……… 
Πρόεδρος: κ. Μαρκούλη να κάνετε αλλά να σηκώνετε έγκαιρα το χέρι σας. Παρακαλώ, 

συνεχίστε κ. Μελιόπουλε. 
Μαρκούλης: Νομίζω ότι προηγούμαι πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Προηγείστε αλλά είχε πάρει τον λόγο ο άνθρωπος, να μην τον διακόψουμε, 

κ.Μελιόπουλε συνεχίστε, σας δίνει το λόγο ο κ.Μαρκούλης. 
Μελιόπουλος: Ευχαριστώ πρόεδρε και κ.Μαρκούλη. Θα ψηφίσω την πίστωση αυτή, θέλω 

μόνο να σημειώσω το εξής: Οι πιστώσεις οι μικρότερες, οι πολύ μικρότερες, έφτασαν το 2014-
2015, όπως είπε και ο κ. Ασλάνογλου, γιατί η σίτιση των μαθητών άρχισε πολύ αργά, λίγο πριν τον 
καινούργιο χρόνο λίγο μετά. Ελπίζουμε να μην επαναληφθεί αυτό τον καινούργιο χρόνο. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, εδώ πρόκειται για τον ορισμό της αντιφατικότητας. Έρχεται ο 
αρμόδιος αντιδήμαρχος και μας λέει από πέρσι, απ’ τον Σεπτέμβρη δηλαδή έρχεται, από το 2014, 
μέχρι το τέλος δηλαδή του 2014 έγινε προϋπολογισμός απ’ τον Σεπτέμβρη και δεν ήξεραν ότι αυτό 
το πράγμα θα λειτουργήσει και τον Σεπτέμβριο του 2015 ως το τέλος του 2015, γιατί περί αυτού 
πρόκειται. Έρχεται εδώ πέρα να μας ζητήσει να αναμορφωθεί ο προϋπολογισμός που ψηφίστηκε 
πριν από ένα μήνα, τον Δεκέμβριο. Αυτά επισημαίνουμε στο Δ.Σ. και ζητάμε από τους αρμόδιους 
αντιδημάρχους να έρχονται εδώ πέρα, όταν μας φέρνουν τους προϋπολογισμούς όχι τις 
τροποποιήσεις, να έρχονται μελετημένοι και να ζητάνε εν πάσει περιπτώσει και από τους 
αρμόδιους φορείς την έκθεση των πραγματικών αναγκών που προκύπτουν, αυτό ζητάμε. Δεν 
ζητάμε τον ουρανό να τον κατεβάσουν στη γη, απλά πράγματα. 

Ασλάνογλου: Μάλλον εσείς δεν είστε μελετημένος κ.Μαρκούλη. Δεν ξέρετε τι σημαίνει 
προϋπολογισμός και πότε συντάσσεται αυτός και πότε τροποποιείται, αν το ξεκαθαρίσετε αυτό, 
τότε θα καταλάβετε γιατί φέρνουμε αυτό το θέμα.  

Μαρκούλης : Τώρα, τι να κάνω εγώ πρόεδρε; Να μιλάω εκτός μικροφώνων πρόεδρε 
δηλαδή; Πρέπει να τον προσλάβετε για τα…………. να τον βάλετε, να τον δώσετε μια παράγραφο 
να γράφει και ο κ. Ασλάνογλου.  

Λοιπόν, ο αρμόδιος αντιδήμαρχος είναι ο αρμόδιος οικονομικών για να συντάσσει τον 
προϋπολογισμό, να τα αφήσει αυτά που ξέρει. Όταν έρχεται εδώ πέρα με τον προϋπολογισμό ανά 
χείρας τον Δεκέμβρη και μας ζητάει να τον ψηφίσουμε, να περιλαμβάνει αυτές τις ανάγκες οι 
οποίες είναι προβλέψιμες και αυτές ήταν προβλέψιμες γιατί το Σεπτέμβριο του 2014 ήταν γνωστό 
ότι λειτουργεί το Μουσικό σχολείο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δεύτερη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Πρόεδρος: Η τρίτη παράγραφος αφορά 10.000,00€ για το αλάτι.  
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Μπέκης: Μου φαίνεται περίεργο, γιατί δεν προβλέφθηκε; Δηλαδή γιατί δεν προβλέφθηκε η 
ανάγκη συνολικά; Έχουμε εμπειρίες από άλλα χρόνια, γιατί δεν προβλέφθηκε και χρειάζεται τώρα 
να γίνει αυτό; 

Β.Παπαδόπουλος: Γιατί αυτό είναι μια ανάγκη που έχει να κάνει με τον καιρό και αν 
υπάρχουν εδώ πέρα, υπήρχε αλάτι και θέλοντας η υπηρεσία να κάνει την προμήθεια, παρέλειψε και 
δεν το έβαλε γιατί είπαμε ότι υπήρχε μια ποσότητα αλατιού. Όμως πολλοί συμπολίτες μας είδαν ότι 
την περίοδο αυτή, που ήταν κάποιες μέρες και οι ανάγκες που προέκυψαν ήταν αυτές…. που μας 
οδήγησαν στο να αγοράσουμε αλάτι, να είμαστε έτοιμοι να αγοράσουμε αλάτι, η πίστωση γίνεται 
τώρα, η τροποποίηση, για να είμαστε έτοιμοι ανά πάσα στιγμή να αγοράσουμε αλάτι. Δεν σημαίνει 
ότι θα αγοράσουμε αύριο αλάτι. Δεν θα αγοράσουμε, αλλά αν δούμε τον καιρό στις μεσοπρόθεσμες 
προβλέψεις, τότε θα προχωρήσουμε διότι δεν είμαστε…. Αν έχει κάποιος αυτές τις μαντικές 
ικανότητες, ότι θα ξέρει τι θα προβλέψει όλο τον καιρό, ας έρθει εδώ να μας βοηθήσει. 

Δήμαρχος: Να πούμε λίγο κάτι για τον προϋπολογισμό και να μη χρειαστεί να το 
ξαναπούμε. Κε Μπέκη, παρακαλώ λίγο, ακούστε με.  

Όταν κάνεις τον προϋπολογισμό χωρίς να έχεις τα απαιτούμενα χρήματα, σημαίνει μερικά 
πράγματα. Σημαίνει ότι μπορεί να βάλεις κωδικούς με 1.000,00€ ενώ θα έπρεπε να έχουν 
10.000,00€ ή 20.000,00€ απλά για να τους έχεις, σημαίνει ότι κάποιους κωδικούς μπορείς να τους 
παραλείψεις εντελώς με την  προσμονή ότι θα τους βάλεις αργότερα εφόσον χρειαστούν, σημαίνει 
πολλά πράγματα.  

Αυτά συμβαίνουν όταν δεν έχεις τα χρήματα, όταν έχεις τα χρήματα είναι όλα όμορφα και 
ωραία, γίνεται και ο προϋπολογισμός, βάζεις και 10.000,00€ παραπάνω και δεν τρέχει τίποτα, το 
πρόβλημα είναι όταν δεν υπάρχουν τα λεφτά και πρέπει να κάνεις όλα αυτά τα πράγματα τα από 
εδώ και από εκεί και εμάς δεν μας αρέσει αλλά δυστυχώς έτσι είναι τα πράγματα. 

Καραπαναγιωτίδης: Να προσθέσω σ’ αυτά που είπε ο Δήμαρχος, απευθύνομαι και στην 
διοίκηση αλλά απευθύνομαι και στους συναδέλφους που είναι από δω. Το να αλλάζουμε τον 
προϋπολογισμό δεν είναι κακό, αυτό όμως οφείλεται που; Ή στην απειρία ή καμιά φορά και σ’ 
αυτό που είπε ο Δήμαρχος. Άπειροι δεν είστε, θέλει όμως κάποια πράγματα μελετημένα, δηλαδή 
δεν συντάσσουμε έναν προϋπολογισμό κατά φαντασία ή όταν χρειάζεται πλειοψηφία κάθε τόσο και 
λιγάκι τον φέρνουμε, παίρνουμε από εδώ, βάζουμε εκεί, κόβουμε από δω, κόβουμε εκείνα, κάποια 
πράγματα τα ξέρατε, ξέρατε ότι και αλάτι θα χρειαστεί να πάρουμε ακόμα και το προηγούμενο που 
το ψηφίσαμε και θα το ψηφίσουμε, αλλά είναι κακό όταν μια διοίκηση κάθε τόσο και λιγάκι, 
μάλιστα και τον πρώτο μήνα, φέρνει τροποποιήσεις στην τροποποίηση, αυτό δείχνει ότι κάποια 
πράγματα γίνανε στο πόδι.  

Δεν είναι κακό όμως το να έρχεται, δηλαδή ας το δουν και οι συνάδελφοι από την 
μειοψηφία, δεν αποτελεί πανάκεια το να τροποποιούμε τον προϋπολογισμό. Θέλει όμως και θα το 
ξαναπώ για άλλη μια φορά, όταν συντάσσεται μια μελέτη αντιδήμαρχε, που δεν έχετε την ευθύνη 
μόνο εσείς, την ευθύνη την έχουν και οι αντιδήμαρχοι γιατί αυτοί σας φέρνουν τις ανάγκες, την 
έχουν οι υπάλληλοι του Δήμου οι οποίοι έχουν την εμπειρία, γιατί εσείς διοίκηση ασκείτε, κάποιοι 
από εσάς δεν έχετε καμία σχέση με την Τ.Α., λογικό είναι, δεν είναι κακό και αυτό.  

Αναλάβατε ένα πόστο, έχετε όμως συνεργάτες, ζητάτε από τους συνεργάτες να σας φέρνουν 
τις πραγματικές ανάγκες, συζητάτε όλοι μαζί και φέρνεται πράγματα εδώ τα οποία να μην 
χρειάζεται κάθε βδομάδα να κάνουμε τροποποιήσεις.  

Και κάτι άλλο, θα ήθελα να πω. Πρόεδρε εσείς έχετε την ευθύνη, Δήμαρχε εσείς έχετε την 
ευθύνη, αλλά εκμεταλλευτείτε ή αξιοποιήστε και την εμπειρία κάποιων άλλων ανθρώπων. Άσκησα 
διοίκηση και ξέρω, η πόρτα ήταν ανοιχτή, έχετε την πλειοψηφία θα τα περάσετε, ότι θέλετε θα το 
περάσετε, αυτή είναι διοίκηση; Αυτό λοιπόν είναι ο Δήμος; Καθόμαστε τότε εμείς εδώ και κάνουμε 
τι; Σηκώθηκε και έφυγε ο κ. Καγκελίδης, λέει ο κ. Μαρκούλης, ναι, θα φύγουμε και εμείς.  

Είναι μερικά πράγματα, πριν τα φέρετε εδώ, συζητείστε τα με τους επικεφαλείς ή να σας 
στείλουμε από έναν άνθρωπο, συζητήστε τα και όταν θα έρθει εδώ εσείς, το ξαναλέω, έχετε την 
πλειοψηφία και δεν εκλιπαρώ, εσείς έχετε την ευθύνη αλλά μην περιμένετε καμιά φορά και από την 
μειοψηφία, ναι σε όλα να σηκώνει το χέρι της. Βλέπετε ότι δεν είμαστε απ’ αυτούς που όχι σε όλα, 
δεν γίνεται όχι σε όλα. Και μας ενδιαφέρει και το ξαναλέω για ακόμα μια φορά και κλείνω, να τα 
πάτε καλά, πέντε χρόνια έχουμε μπροστά εμείς δηλαδή τι να κάνουμε; Να περιμένουμε πότε θα 
πέσει η Κυβέρνηση ή πότε θα πέσει ο Δήμος; Όχι.  
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Μας ενδιαφέρει να τα πάτε καλά, πολίτες αυτού του Δήμου είμαστε και εμείς και τα στραβά 
που συμβαίνουν να ξέρετε ότι τα αισθανόμαστε και εμείς. Άρα εμείς, ότι θετικό, είμαστε δίπλα, θα 
το στηρίζουμε, αλλά αξιοποιήστε και την εμπειρία και την γνώση κάποιων ανθρώπων. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, αυτό το οποίο εισέπραξα εγώ τώρα από την τοποθέτηση και βεβαίως 
ξέρω ότι απαγορεύεται ρητώς η αναφορά σε άλλους συναδέλφους, σε τοποθετήσεις, εμείς δεν λέμε 
ότι είναι μεμπτό να γίνονται τροποποιήσεις, αλλά είναι μεμπτό να γίνονται τροποποιήσεις, 
εννοείται εξηγήσαμε προηγούμενα ότι όσον αφορά το εκλογικό επίδομα δεν υπάρχει καμία 
αμφισβήτηση ή και για το Μουσικό Σχολείο από την υφή του θέματος δεν υπάρχει καμία 
αντίρρηση και βέβαια αυτό πρέπει να εισπράττει έξω ο μέσος πολίτης, ο μέσος συνετός πολίτης 
γιατί δεν μιλάμε για αυτούς που δεν μπορούνε να διαπιστώσουνε το τι λέμε, εμείς λέμε ότι όλα 
αυτά τα θέματα θα πρέπει, στην πορεία ενδεχόμενα, να χρίζουν κάποιας τροποποίησης, αλλά δεν 
μπορεί μετά από έναν μήνα, τον Γενάρη, στην καρδιά του χειμώνα να μην έχει γίνει πρόβλεψη για 
αλάτι και να χρειάζεται να κάνουμε τροποποίηση του προϋπολογισμού.  

Βέβαια, αυτό το οποίο θα πρέπει να πούμε, επειδή ο κ. Παπαδόπουλος έχει συνηθίσει να 
απαντάει, με τον τρόπο που απαντάει, με το ύφος που απαντάει, έχει συνηθίσει να απαντάει στους 
συναδέλφους και να λέει ότι κάποιοι πρέπει να πάρουν απόφαση ότι την Κυριακή… 

Πρόεδρος: Αφήστε το ύφος του καθένα………….. 
Μαρκούλης:…..την Κυριακή… θα το εκμεταλλευτεί, θα μου απαντήσει…  
Λοιπόν, την Κυριακή, επειδή το είπε προηγούμενα, το έχει πει και άλλη φορά και 2 και 3 

και 4 φορές και λέει ότι την Κυριακή, λέει, ότι εμείς δεν μπορούμε να συγκεντρώσουμε σκουπίδια. 
Εγώ να του θυμίσω, του το έχω πει και άλλη φορά εγώ…. Για το αλάτι… ο ίδιος άνθρωπος, το ίδιο 
υποκείμενο μιλάει που μιλάει και για τα σκουπίδια, μου λέει και για το αλάτι… Λοιπόν πρόεδρε… 

Παπαδόπουλος: Τώρα όμως κοιτάξτε… να τελειώνουμε και μ’ αυτά… τα υποκείμενα και τα 
αντικείμενα……….. 

Μαρκούλης: Γιατί, άλλος απαντάει για τα σκουπίδια; Λοιπόν…. 
Πρόεδρος: Κε Παπαδόπουλε αυτός που μιλάει μπορεί να λέει ότι θέλει…… 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, ο κ. Παπαδόπουλος δεν κάνει κανέναν διαχωρισμό, γιατί τα τέλη 

καθαριότητας ο Βεροιώτης, ο λαός της Βέροιας τα πληρώνει και για την Κυριακή, δεν τα πληρώνει 
μέχρι το Σάββατο και την Κυριακή του λένε δεν σου παίρνουμε εμείς τέλη καθαριότητας και εν 
πάση περιπτώσει, θα πρέπει να καταλάβει ο κ.Παπαδόπουλος, ότι τα συγκεκριμένα τέλη είναι 
ανταποδοτικά και η πρόσληψη 2 ή 3 ανθρώπων ακόμη δεν κάνει κακό και δεν νομίζω ότι θα 
επιβαρύνει τόσο πολύ την τσέπη των Βεροιωτών αν πάρουμε άλλους 3 υπαλλήλους ή άλλους 4 ή 
άλλους 5, έτσι ώστε η Βέροια να είναι πράγματι όμορφη και καθαρή πόλη όπως έλεγε η 
προκάτοχος του Δημάρχου.  

Δήμαρχος: Και για τα κοιμητήρια….. να μας πεις και για τα κοιμητήρια… 
Παπαδόπουλος: Πρόεδρε, μπορώ να απαντήσω; 
Πρόεδρος: Ναι, έχετε το λόγο. 
Παπαδόπουλος: Ευτυχώς ή δυστυχώς για τους πολίτες για τους συμπολίτες μας, επέλεξαν 

εμάς για διοίκηση αυτή την πενταετία.  
Πρόεδρε, παρακαλώ, παρακαλώ, είπα ευτυχώς ή δυστυχώς, ευτυχώς κατά τη γνώμη μου…. 

και εμείς δίνουμε τον εαυτό μας σ’ αυτό το πράγμα. Τώρα αν είμαι ποιο υποκείμενο και ποια 
Ελληνικά θέλουμε να χρησιμοποιήσουμε και την πλούσια γλώσσα την Ελληνική να την λέμε και 
έτσι και έτσι, αυτά των επαγγελματικών μας δυνατοτήτων τον χειρισμό της γλώσσας να τον 
μεταφέρουμε εδώ μέσα, νομίζω ότι είναι πολύ…. τέλος πάντων δεν θα το χαρακτηρίσω.  

Πρόεδρε, εάν κάποιοι συνάδελφοι έχουν μαντικές ικανότητες όσον αφορά τον καιρό, τους 
προκάλεσα και πριν, να το κάνουν να γλιτώσει ο κοσμάκης τα προβλήματα.  

Εγώ, εμείς, σαν Δήμος Βέροιας, έχουμε συγκεκριμένες δυνατότητες, συγκεκριμένους 
χώρους αποθηκευτικούς και διαχειριζόμαστε με τέτοιον τρόπο και τις ποσότητες των 
εμπορευμάτων και γενικότερα και των υλικών που αγοράζουμε, όσο να μπορούν να χωράνε στις 
δικές μας εγκαταστάσεις και να τις φυλάγουμε. Δεν τα βάζουμε σε οποιαδήποτε υπόστεγα, όπου 
είναι ξέφραγα αμπέλια, να μπορεί κάποιος τους 900 και τους 1.000 τόνους που προμηθεύεται, να 
τους έχουμε σε ένα ξέφραγο αμπέλι, συγκεκριμένα σε περιοχές και εγκαταστάσεις που δεν είναι 
δικές μας. Δεν έχουμε αυτή τη δυνατότητα ούτε αυτή τη διάθεση και ούτε γι’ αυτό μας ψήφισε ο 
Βεροιώτικος λαός, να αφήνουμε έκθετα αυτά που αγοράζουμε, αυτά που προμηθευόμαστε σαν 
Δήμος με τα πενιχρά έσοδα που έχουμε.  
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Επειδή αναφέρθηκε για την αποχώρηση του συναδέλφου πριν, στο συγκεκριμένο θέμα, και 
έφυγε η καθαριότητα ως άσχετα θέματα αλλά αναφέρθηκαν, θα πω το εξής: Εννιά μέρες πριν το 
δικαστήριο δεν μπορεί να ερωτώμεθα εδώ μέσα, να δώσουμε απάντηση η οποία πιθανότατα να 
χρησιμοποιηθεί σε μια δίκη σε εννιά μέρες απ’ τον οποιοδήποτε. Όποιος θέλει να πάρει τέτοιου 
είδους απαντήσεις πρέπει να τις κάνει γραπτά και ζητώ ταπεινά να με συγχωρέσετε γι’ αυτό που θα 
πω, έπρεπε εκείνη τη στιγμή να επαναλάβετε αυτή τη ρήση σας που πολύ ορθά λέτε, ότι οι 
απαντήσεις είναι αυτές που είναι και κανείς δεν δικαιούται εκείνη τη στιγμή να απαιτεί απαντήσεις 
ολοκληρωμένες ή όπως τις θέλει αυτός.  

Θα τις πάρει όπως πρέπει να τις πάρει από εμάς, εμείς θα κριθούμε και μπορεί να επανέλθει 
και μπορεί να επανέλθει και γραπτά. Αυτό και μόνον αυτό, τη ρήση τη δική σας είπα στον 
κ.Καγκελίδη, ο οποίος τέλος πάντων είχε την αντίδραση που είχε. 

Πρόεδρος: Σωστά είπατε, σωστά. 
Παπαδόπουλος: Επίσης να πω και κάτι άλλο, και η αναφορά του κ. Μαρκούλη για την 

καθαριότητα ήταν τελείως εκτός θέματος πρόεδρε. Πρέπει να τους σταματάτε, φτάνει, δεν μπορεί 
να τα ανακατεύουμε όλα. Είπαμε για το αλάτι δεν έχουμε εγκαταστάσεις, δεν χρησιμοποιούμε 
ξένες εγκαταστάσεις, πήραμε τόσο που χρειαζόμαστε, χιόνισε, πήραμε συγχαρητήρια από κάποιους 
συμπολίτες μας, υπήρχαν και γκρίνιες, αλλά κατά γενική ομολογία υπήρξαν συγχαρητήρια για τις 
υπηρεσίες πρώτα και για εμάς μετέπειτα, από εκεί και πέρα τελείωσε. Τι να κάνουμε; Υπονοούν οι 
κύριοι συνάδελφοι ότι δεν πρέπει να καθαρίζουμε την πόλη; Δεν πρέπει να εξασφαλίζουμε την 
πρόσβαση στα σπίτια; Γι’ αυτό έπρεπε να κρατήσουμε το αλάτι για την επόμενη χρονιά; 

Ασλάνογλου: Αν τα πάρουμε ένα-ένα τα θέματα της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού, το 
πρώτο είναι έκτακτο, το άλλο είναι πρόβλεψη, το άλλο είναι αποθηκευτική πολιτική, τα οποία 
μπορούν να επηρεάσουν έναν προϋπολογισμό, υπάρχουν έργα τα οποία ανακλήθηκαν στο ΣτΕ, 
εξακολουθούν και να…. γιατί δεν καταφέραμε να εκτελέσουμε λόγω ενδεχόμενα καιρικών 
συνθηκών, υπάρχουνε ζητήματα όπως πράξεις τακτοποίησης που δεν μπορεί να προβλεφθεί, μας 
υποχρεώνει ο Νόμος, δηλαδή το 90% των πραγμάτων δεν μπορούσαν να προβλεφθούν από αρχής, 
με αποτέλεσμα να τα φέρνουμε τώρα εδώ. Δεν μπορεί να γίνει διαφορετικά, αν δεν τα φέρουμε 
σημαίνει καθυστερούμε.  

Όπως και με το Μουσικό σχολείο, κάναμε μια πραγματικά ηρωική προσπάθεια για να 
μπορέσουμε να τακτοποιήσουμε τα παιδιά, βγάλαμε άδεια, αυτά τα πράγματα απαιτούν ένα 
χρονικό περιθώριο και πιο μπροστά απ’ όλα προηγείται ο προϋπολογισμός, αν δεν έχει νούμερο 
στον προϋπολογισμό δεν γίνεται τίποτα. 

Πρόεδρος: Να παρακαλέσω τους συναδέλφους, ότι ο καθένας αντιλαμβάνεται κατά το πώς 
νομίζει εκείνος το σωστό, το κάθε θέμα, ας σεβαστεί λοιπόν την άποψη του καθένα. Μην 
επιμείνουμε με τόνους οξείς ότι ντε και καλά κάνει ο απέναντι λάθος, μπορεί και εμείς να κάνουμε 
λάθος, αλλά ας σεβαστούμε τις απόψεις. Δίνονται απαντήσεις, όπως πολύ σωστά ειπώθηκε, όποιες 
απαντήσεις, ανεπαρκείς, ανεπαρκείς, καταγράψτε την ανεπάρκεια των απαντήσεων και να 
επανέλθουμε. Έτσι προάγεται ο διάλογος, έτσι νομίζω ότι μπορούμε να κάνουμε δουλειά εδώ μέσα.  

Μαρκούλης: Πρόεδρε, όσον αφορά το σχόλιο του Δημάρχου για τα κοιμητήρια, δική μας 
αρμοδιότητα δεν είναι είτε επί του φυσικού είτε επί του τεχνητού.. 

Πρόεδρος: Ήταν άστοχο κ.Μαρκούλη ήταν άστοχο, μην συνεχίζεται εκτός θέματος. 
Μαρκούλης : Ωραία, εν πάση περιπτώσει ο Δήμος….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Έχει δικαίωμα δευτερολογίας κ. Λυκοστράτη 
Λυκοστράτης: Επίτηδες το κάνει………. 
Πρόεδρος: Κε Λυκοστράτη, έχει δικαίωμα δευτερολογίας και τον διακόπτεται. Τον διέκοψα 

εγώ ότι είναι εκτός θέματος. Τι είναι αυτά τώρα κ.Λυκοστράτη; Τι είναι; Τι παριστάνει ο καθένας 
από εσάς; 

Λυκοστράτης: Έχουμε ένα απόθεμα αλάτι…… 
Πρόεδρος: Κύριε Λυκοστράτη τι παριστάνετε τώρα; Πείτε μου τι παριστάνεται; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Δίνετε δικαίωμα στον καθένα να πετάγεται. 
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(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Λυκοστράτης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Κε Λυκοστράτη δίνετε το δικαίωμα στον καθένα εσείς να πετάγεται όπως και 
εσείς. 

Λυκοστράτης: Συγνώμη πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ. 
Λυκοστράτης : Ζητάω συγνώμη. 
Πρόεδρος: Εντός θέματος κ.Μαρκούλη. 
Μαρκούλης: Ναι πρόεδρε, όσον αφορά τα κοιμητήρια, να πω το εξής,…… 
Πρόεδρος: Όχι για τα κοιμητήρια, ήταν άστοχη η παρέμβαση του Δημάρχου. 
Μαρκούλης: Ήταν άστοχη, αλλά την επιλογή της κατεύθυνσης της Βενιζέλου προς τα 

κοιμητήρια, την επέλεξαν άλλοι. Λοιπόν και μιλήσουμε και για τα πολιτικά κοιμητήρια κάποια 
στιγμή πρόεδρε……. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης : Το πολιτικό κοιμητήριο αυτής της……… 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Σας παρακαλώ πρόεδρε, δευτερολογία πρόεδρε. Δευτερολογία, 

δευτερολογία….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Δευτερολογία πρόεδρε, δεν σέβεστε….. ξέρετε….. 
Πρόεδρος: Σας διακόπτω γιατί τρείς φορές σας ανακάλεσα στην τάξη και δεν…. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, εδώ έγινε αναφορά σε χρησμούς, έγινε προσφυγή στο μαντείο των 

Δελφών απ’ τον αρμόδιο αντιδήμαρχο ο οποίος έχει ιδιαίτερη….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Ο κ.Παπαδόπουλος έχει… 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης : ….ο κ. Παπαδόπουλος μιλάει….  
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Σας παρακαλώ πρόεδρε… 
Πρόεδρος : Ψηφίζουμε κύριοι. Ψηφίστε. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Μου αφαιρείτε εμένα το λόγο; 
Πρόεδρος : Σας τον αφαιρώ γιατί είστε εκτός θέματος. Τρείς φορές σας ανακάλεσα. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Σας τον αφαιρώ, ναι. 
Μαρκούλης: Ευχαριστώ πολύ πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Ψηφίζουμε κύριοι. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως 

αυτή αναφέρεται στην τρίτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Μαρκούλης: Λειτουργείτε καθ’ υπαγόρευση πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Όχι καθ’ υπαγόρευση κύριε. Τρείς φορές σας ανακάλεσα στην τάξη, να είστε 

εντός θέματος και γράψατε όλους τους συναδέλφους στα παλιά σας τα παπούτσια. Λοιπόν 
συμμορφωθείτε λίγο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Σ.Ασλάνογλου μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Κε Ασλάνογλου θα διακόψω τα συνεδρίαση, κ. Ασλάνογλου 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Να απαντάς σ’ αυτά που σε ρωτάω και όχι αυτά που θέλεις εσύ……. 

κατάλαβες; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος : Διακόπτεται η συνεδρίαση για 10΄ λεπτά κύριοι. 
Δήμαρχος :…..άντε συμμαζέψου λίγο, άντε συμμαζέψου……. Δεν είσαι…… μας απειλείς 

κιόλας, άντε συμμαζέψου… 
(Σε αυτό το σημείο ο Πρόεδρος του Δ.Σ. διακόπτει τη συνεδρίαση του Δ.Σ. για δέκα λεπτά) 

ΑΔΑ: 7Ρ4ΔΩ9Ο-ΝΕΣ



Πρόεδρος: Έχετε να υποβάλλετε ερωτήσεις για την δ΄ παράγραφο της αναμόρφωσης; 
Μελιόπουλος: Μπορούμε να κάνουμε κάποια πρόβλεψη για το πότε θα ολοκληρωθεί το 

έργο; Η πηγή χρηματοδότησης, τα ποσά, είναι εξασφαλισμένα για να ολοκληρωθεί τέλος πάντων 
το έργο; 

Λαζαρίδης: Σχετικά με την αποχέτευση Πανοράματος είμαστε ακριβώς στο τέλος, 
περιμένουμε τα ηλεκτροπαραγωγά ζεύγη, δηλαδή στη σύνδεση, υπάρχει και η σχετική πίστωση 
όπως αναγράφεται, στο δε άλλο, έχουμε διαλύσει τη σύμβαση, απλά την πίστωση αναμορφώνουμε 
ώστε να μπορέσει να πληρωθεί ο άνθρωπος. Υπάρχει πίστωση, το έργο τελειώνει, όπως είπε και ο 
πρόεδρος είμαστε στις συνδέσεις, το δε άλλο είναι η εξασφάλιση των 5.735,00€. 

Μαρκούλης : Όπως της θέσεως πρόεδρε έτσι; Λόγω της γενικής θέσεως; 
Πρόεδρος : Της γενικής θέσεως, ναι, ναι. Κατανοητό. Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του 

προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται στην τέταρτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Πρόεδρος: Για την πέμπτη παράγραφο ερωτήσεις παρακαλώ.  
Καραπαναγιωτίδης: Ποια εταιρεία έχει κάνει τη μελέτη; 
Λαζαρίδης: Διαλύθηκε η σύμβαση γιατί όπως είχα πει έγκαιρα σε εκείνη τη φάση, με βάση 

αλλαγή του κανονισμού, υπήρξαν και άλλες μελέτες που δεν είχαν προβλεφθεί, οπότε παρέδωσαν 
τη μελέτη στο στάδιο που είχαν την υποχρέωση, διαλύουμε τη σύμβαση μέχρι να κάνουμε 
γεωτεχνικά, στατικά και ότι άλλο αφορά σε εκείνον το δρόμο. Εξαιτίας της αύξησης των 
απαιτήσεων που προέκυψαν σ’ αυτή τη διετία με βάση σχετικό Π.Δ. που είχα αναφέρει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην πέμπτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην έκτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην έβδομη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Πρόεδρος: Το επόμενο. Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης. 

Ερωτήσεις; 
Μπέκης: Τι είναι αυτό το πράγμα; 
Μελιόπουλος: Που θα τοποθετηθεί το κλειστό κύκλωμα τηλεόρασης;  
Δεύτερη ερώτηση: Στην παραπάνω παράγραφο, σε διαφορετικούς κωδικούς βέβαια, 

προσθέσαμε 2.000,00€ για τις παιδικές χαρές, θα το πω χονδρικά. Εδώ αφαιρούμε 5.000,00€ από 
προμήθεια υλικών, τέλος πάντων, πάρκων και παιδικών χαρών. Βάζουμε λεφτά στις παιδικές χαρές 
δύο προς…. άλλος κωδικός αλλά το…. 

Πρόεδρος : Γιατί αφαιρούμε λεφτά λέει, εντάξει. 
Μελιόπουλος :…. στις παιδικές χαρές πάνε κι αυτά. 
Αποστολόπουλος: Τι θα εξυπηρετεί η εγκατάσταση του κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης 

και τι το μικρό δίκτυο ηλεκτροφωτισμού, που δίνουμε μάλιστα και 5.000,00€, ενώ θα μπορούσαμε 
να τα δώσουμε για τις παιδικές χαρές που μας γράφουν και οι εφημερίδες; Ήταν η «ΑΓΟΡΑ», είχε 
την Βέροια το Σάββατο για ελλείψεις στις παιδικές χαρές. 

Παπαδόπουλος: Η «ΑΓΟΡΑ», δεν ξέρω ποια εφημερίδα είναι αυτή, είναι blog, δεν το 
διάβασα το δημοσίευμα, ελλείψεις έχουμε πει……… ααα, τόσο καλά…. παλιότερα είχαμε πάρει 
και συγχαρητήρια από το Υπουργείο, τέλος πάντων δεν πειράζει.  

Οι ελλείψεις έχουν επισημανθεί, έχουν γίνει οι σχετικές μελέτες, μπήκαν στον 
προϋπολογισμό κάποια χρήματα, τώρα εδώ γίνονται κάποιες μικρές τακτοποιήσεις διότι υπήρχαν 
πολλά…. Αυτό που βλέπετε που αφαιρούμε για να πάμε εκεί, υπάρχουν πολλά πράγματα όπως 
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είπαμε και πριν, το είπε και ο Δήμαρχος, σε κάποιες τακτοποιήσεις που γίνονται και πολλά υλικά 
από..… για να μην προμηθευόμαστε υλικά από αλλού για αλλού, αυτά είναι θέμα τακτοποίησης, 
δεν αποδυναμώνεται σε καμία περίπτωση ούτε αλλάζει η σκέψη μας για την ολοκλήρωση των 
παιδικών χαρών και της πιστοποίησης όσων απ’ αυτών είναι δυνατό.  

Δεύτερον, εάν μιλάμε τώρα για το κλειστό κύκλωμα που είναι και το πιο σημαντικό, το 
κλειστό κύκλωμα λοιπόν, υπάρχει σοβαρό πρόβλημα στο χώρο του σταθμού μεταφόρτωσης που 
εκεί γίνονται συνεχείς διαρρήξεις, κλοπές, παίρνουν μπαταρίες, παίρνουν απ’ τα οχήματα 
πετρέλαια και δημιουργείται συνεχώς βλάβη για το Δήμο μέχρι τώρα.  

Το τελευταίο μόνο διάστημα, πάνω από 2.500 υλικά, μπαταρίες, πετρέλαια, ηλεκτρονικά, 
ηλεκτρομηχανολογικά έχουν κλαπεί. Το σύστημα του φωτισμού είναι για να υποβοηθήσει το 
κλειστό κύκλωμα το οποίο θα παρακολουθεί το χώρο και θα είναι και συνδεδεμένο, τουλάχιστον σε 
πρώτη φάση με εμάς, όπου θα περιλαμβάνει και συναγερμό που θα είναι συνδεδεμένος και με την 
Αστυνομία. Θα τοποθετηθεί λοιπόν στο σταθμό εκεί, θα λειτουργεί ώρες….. καταρχήν ήδη έχουμε 
ξεκινήσει τη διαδικασία των χαρτιών που χρειάζεται για την αδειοδότηση, γιατί σε χώρους κοινούς 
όπου υπάρχει προσωπικό χρειάζεται ειδική άδεια, έχουν γίνει διαδικασίες και έχουμε προχωρήσει 
στη προέγκριση και πάμε και για έγκριση. Πριν τοποθετηθούν θα έχουμε και την έγκριση και τη 
σχετική σήμανση. Όλα λοιπόν θα γίνουν νόμιμα, με την σχετική άδεια και μπαίνουν για λόγους 
ασφαλείας και τίποτε άλλο. Θα δουλεύουν από τη στιγμή που θα κλείνει ο σταθμός μεταφόρτωσης 
σε πρώτη φάση. 

Μελιόπουλος: Μια σύντομη τοποθέτηση πρόεδρε. Δεν αμφισβητώ τις προθέσεις των 
διοικούντων του Δήμου, να προστατέψουν την υπηρεσία του Δήμου, θεωρούμε όμως ότι όχι απλά 
είναι ανεπαρκές, δεν πρόκειται να λειτουργήσει αυτό το σύστημα, γιατί όπως έκλεψαν τια 
μπαταρίες που διαβάσαμε, θα κλέψουν και το κλειστό κύκλωμα τηλεόρασης. Σε κάθε περίπτωση 
όμως και οι ενστάσεις μας είναι για το από πού αφαιρούνται αυτά τα 5.000,00€. Να ήταν κάποιο 
άλλο που κατά τη γνώμη μας δεν απευθύνεται στις λαϊκές ανάγκες, στις παιδικές χαρές, θα το 
σκεφτόμασταν να το ψηφίσουμε. Όμως αυτό θα το καταψηφίσω. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην όγδοη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 

Ν.Νπέκης, Π.Παπαδίνα, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην ένατη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Σ.Στουγιάννος. 
Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την δέκατη 

παράγραφο της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού;  
Μπέκης: Να μας εξηγήσει λίγο ο κ. αντιδήμαρχος, είναι γενικό. 
Ασλάνογλου: Οφείλεται από πράξη τακτοποίησης και έχει εξαντληθεί το ποσό των….. ήδη 

από το ποσό που προβλέφθηκε των 30.000,00€ έχει εξαντληθεί το ποσό των 28.000,00€, με 
αποτέλεσμα για μέχρι το τέλος του έτους ήδη έχει εξαντληθεί και χρειάζεται ακόμα 10.000,00€. 

Μελιόπουλος: Πρόεδρε δεν είναι ακριβώς τοποθέτηση, θέλω να δηλώσω ότι τις 
μετακινήσεις υπαλλήλων με τη δημιουργία καινούργιων κωδικών, θα τις ψηφίσω. Για αυτό που 
αφορά τις λοιπές επιστροφές, θα ψηφίσω λευκό. 

Πρόεδρος: Μάλιστα. Καταγράφηκε η τοποθέτησή σας κ.Μελιόπουλε. Συμφωνείτε για την 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται στην δέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν δεκατέσσερις (14) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, 

Ι.Κυρατλίδης, Μ. Σουμελίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, Ι.Παπαγιάννης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, Γ. 
Μελιόπουλος. 

Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την ενδέκατη 
παράγραφο του προϋπολογισμού; 
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Αποστολόπουλος: Κε Παπαδόπουλε, για πόσο χρονικό διάστημα θα γίνει η μίσθωση αυτού 
του γερανοφόρου οχήματος; θα είναι για όλο το χρόνο; Για ένα μήνα; Θα υπάρξει σύμβαση και το 
ποσό δεν το θεωρείται λίγο υπερβολικό; Ζητήσατε άλλες προσφορές; Κάνατε μια εκτίμηση που 
περίπου μπορεί να είναι το ποσό της μίσθωσης; 

Μπέκης : Δεν είναι δυνατόν όταν παρουσιάζεται το πρόβλημα, ας πούμε πέφτει ένα δέντρο, 
να γίνεται τότε και να μην υπάρχει μίσθωση; 

Πρόεδρος: Πληρώνουμε τα μαλλιά της κεφαλής μας. 
Παπαδόπουλος: Λοιπόν, μισό λεπτό, αυτό εδώ είναι η δημιουργία του κωδικού. Ο κωδικός 

θα πηγαίνει ανάλογα με τα δέντρα και μπορεί να είναι λίγα μπορεί να είναι και πολλά στο σύνολό 
τους. Είναι για όλη τη χρονιά, είναι ένας κωδικός, έχει να κάνει με το πώς πρέπει να προσέχουμε μ’ 
αυτά τα πράγματα, για τις έκτακτες ανάγκες και όταν δεν μπορούν τα δικά μας μηχανήματα, μόνο 
τότε και όσον αφορά για το αν κάνουμε οικονομία και παίρνουμε προσφορές, βεβαίως και 
προσφορές παίρνουμε και οικονομία κάνουμε και με Βεροιώτες δουλεύουμε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην ενδέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 

Γ. Μελιόπουλος, Α.Μαρκούλης, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα.  
Πρόεδρος: Θα ήθελε κάποιος συνάδελφος να υποβάλει ερωτήσεις για την δωδέκατη 

παράγραφο του προϋπολογισμού; 
Λαζαρίδης: Πρόεδρε, εκεί συνέβη πριν από δύο μήνες περίπου ένα τραγικό γεγονός, 

ήμασταν τυχεροί, γύρω στις 6 το πρωί αποκολλήθηκε ένα κομμάτι βράχου, εκεί όπου ίσως θα 
θυμάστε. Αριστερά απ’ τη μεριά του Γηροκομείου το πρανές είναι κατακόρυφο, κοιτώντας το 
κανείς θεωρεί ότι ευσταθεί, πλην όμως όλα αυτά τα δέντρα, το ριζικό σύστημα, διαβρώνουν το 
βράχο και μάλιστα την πουρόπετρα, έφυγε ένα κομμάτι από το πρανές, ευτυχώς δεν περνούσε 
κανείς και από τότε κάναμε μια μελέτη προκειμένου να το αποκαταστήσουμε ώστε να μην 
ξανασυμβεί γιατί δεν μπορούμε να ξέρουμε τις συνέπειες και γι’ αυτό είναι έκτακτο.  

Μπέκης: Θα ήθελα να ρωτήσω, αν σ’ αυτό τον κωδικό και μ’ αυτά τα χρήματα θα υπάρξει 
αποκατάσταση τέτοιου είδους που κατά 90%, δεν ξέρω πώς να το ορίσω τώρα, δεν μπορούμε να το 
ορίσουμε κιόλας, εν πάσει περιπτώσει να μην ξανασυμβεί, έτσι αυτό που είπα, αυτό το πράγμα, αν 
είναι μέσα σ’ αυτόν τον κωδικό και σ’ αυτό το ποσό. Αυτό ή είναι μόνο για μια αποκατάσταση; 

Λαζαρίδης: Βρισκόμασταν ανάμεσα σε δύο λύσεις, η πρώτη αφορούσε σε μερική 
αποκατάσταση, δηλαδή του τμήματος που αποκολλήθηκε και η δεύτερη σε όλο το πρανές.  

Η μια είχε κόστος γύρω στα 10.000,00€ και η άλλη 20.000,00€ οπότε ήταν λογικό να 
προτιμήσουμε τη λύση αυτή, ώστε η κλίση του πρανούς από κατακόρυφη πλέον έως και αρνητική, 
δηλαδή καμιά φορά όταν το βλέπεις, να πέφτει και επάνω σου δηλαδή είναι και προς τον δρόμο 
μεριά, να γίνει οξεία, να αμβλυνθεί δηλαδή η κατακόρυφη κλίση, με την δημιουργία ενός παταριού 
ενδιάμεσα, έτσι ώστε να φύγει ότι είναι χαλαρό, ότι έχει ρίζες και όλα αυτά. Φανταστείτε και ότι 
από εκεί πηγαινοέρχονται και οι μαθητές για το σχολείο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δωδέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Σ.Στουγιάννος, Γ.Μελιόπουλος, 

Α.Μαρκούλης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 29-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 2974/22-1-2015 απόφαση του Υπ. Εσωτερικών 
3.- Την με αρ. πρωτ. ΦΒ1/Ε5.5/9449/410/27-4-2012 απόφαση του Γ.Γ. Ενέργειας και Κλιματικής 
Αλλαγής, όπως αυτή τροποποιήθηκε και ισχύει με την με αρ. πρωτ. 13/04-05/187/69/3-1-2014 
απόφαση. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος του Δήμου 
έτους 2015, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
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5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του άρθρου 
8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και 
κοινοτήτων». 
6.- Τα αποτελέσματα των επί μέρους ψηφοφοριών. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 

Αποφασίζει  
 

Ι) Ομόφωνα: Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.004 και τίτλο 

«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής των βουλευτικών 
εκλογών της 25η Ιανουαρίου 2015» με ποσό 12.025,00€ 

   Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 10.6012 και τίτλο «Αποζημίωση 
υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές» με ποσό 12.025,00€ από Εσοδα ΥΠΕΣ 

ΙΙ) Κατά Πλειοψηφία:  
Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
1.- Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.003 και τίτλο 

«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» με 
ποσό 28.000,00€. 

Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 15.6484.001 και τίτλο «Προμήθεια 
για σίτιση μαθητών μουσικού σχολείου» με ποσό 28.000,00€ από Έσοδα ΥΠΕΣ. 

2.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
10.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α.30.7333.018 και τίτλο «Προμήθεια αλατιού για 
αποχιονισμό οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2015» με ποσό 10.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

3.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
30.800,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7326.010 και τίτλο «Ολοκλήρωση εργασιών 
αποχέτευσης Πανοράματος» με ποσό 30.800,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ. 

4.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
735,22€ από τον Κ.Α. 30.7411.005 με τίτλο «Ηλεκτρομηχανολογική - Υδραυλική - Χημικοτεχνική 
μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων δ.δ Πολυδένδρου» και ενισχύει την πίστωση 
με Κ.Α. 30.7411.001 και τίτλο «Οριστική μελέτη οδικής σύνδεσης περιοχής Προφ. Ηλία με 
Πανόραμα» με ποσό 735,22€ από Ίδια Έσοδα. 

5.- Στο σκέλος των Εσόδων και στον Κ.Α. 1328.001 με τίτλο «Επιχορήγηση  ΕΣΠΑ» 
προβαίνει σε μείωση ποσού 373.071,14€. 

Στο σκέλος των Εξόδων προβαίνει σε διαγραφή ποσού 373.071,14€ από τους Κ.Α.: α) 
30.7341.010 με τίτλο «Βελτίωση μικροκλίματος στην περιοχή συμβολής των οδών Ξενοφώντος και 
Εθνικής Αμύνης»  ποσό 73.826,33€ από  Έσοδα ΕΣΠΑ, β) 30.7341.011 με τίτλο «Δημοσιότητα - 
Ενημέρωση (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)»  ποσό 41.344,00€ από  Έσοδα ΕΣΠΑ, γ) 30.7341.012 με 
τίτλο «Τεχνικός επιστημονικός σύμβουλος (ΠΡΟΓΡ.ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ)» ποσό 31.996,83€ από  
Έσοδα ΕΣΠΑ, δ) 30.7341.015 με τίτλο «Μελέτη βελτίωσης αστικής κινητικότητας» ποσό 
82.689,08€ από Έσοδα ΕΣΠΑ και ε) 30.7341.009 με τίτλο «Ενεργειακή αναβάθμιση και 
εγκατάσταση λέβητα  4ου δημοτικού Βέροιας» ποσό 143.214,90€. 

6.- Στο σκέλος των Εξόδων:   
Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 2.000,00€ από τον Κ.Α. 

35.6672.001 με τίτλο «Ανταλλακτικά λοιπών μηχανημάτων».  
Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 8.000,00€ και α) Ενισχύει την 

πίστωση με Κ.Α. 35.7131.001 και τίτλο «Προμήθεια εργαλείων, μηχανημάτων και λοιπών 
εξαρτημάτων για την λειτουργία  των πάρκων και παιδικών χαρών» με ποσό 2.000,00€ και β) 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.001 και τίτλο «Εργασίες ταφής εκταφής κλπ στα 
Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας» με ποσό 6.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

7.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
5.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6662.001 με τίτλο «Προμήθεια υλικών και εξαρτημάτων άρδευσης 
πάρκων και παιδικών χαρών» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.7326.003 και τίτλο 
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«Προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος τηλεόρασης (CCTV) και μικρού δικτύου 
ηλεκτροφωτισμού» με ποσό 5.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

8.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
9.937,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7333.017 και τίτλο «Συντήρηση οδών 
Δημοτικής Ενότητας Δοβρά 2014» με ποσό 9.937,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ. 

9.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
12.000,00€ και α) ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 80.8261.001 και τίτλο «Λοιπές επιστροφές» με 
ποσό 10.000,00€, β) δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6422 και τίτλο «Οδοιπορικά έξοδα και 
αποζημίωση μετακινούμενων υπαλλήλων» με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

10.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
3.000,00€ από τον Κ.Α. 35.6264 με τίτλο «Συντήρηση και επισκευή λοιπών μηχανημάτων» και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35.6233.001 και τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου οχήματος για 
κοπή επικίνδυνων δένδρων σε κοινόχρηστους χώρους» με ποσό 3.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

11.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
20.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 και τίτλο «Διευθέτηση του πρανούς 
της16ης Οκτωβρίου» και ποσό 20.000,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Β) Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2015. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  22 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Α. Βοργιαζίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Κ. Πιστοφίδης  
Γ. Σοφιανίδης  Σ. Λυκοστράτης  
Ν. Μωυσιάδης  Ι. Καραγιάννης  
Π. Τσαπαρόπουλος  Ν. Αγγέλου  
Β. Λυκοστράτης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-2-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ι. Παπαγιάννης 
Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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